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i ' CHARLOTTR ’%ATIP:GNA statés she knows of no mee‘blng be:mg
: neld at berrlen Springs, Michigan, relative to parels
mattere. Maintains she only visited PAUL“DIILOT at Gt.
Louis, kissouri with respect to this nat‘c.er. Denies
Jqowing Governor GRZEN of 1llinois, HARRYTASH, HAXWELL
‘__:; or DEMSEY., Acmiainted with no one 11v:|.ng in Ligonier,
~ Indiai#. Maintains she seldom visited Michigan farm . .
, c:.dur::.ngr hugband's incarceration. LOUIS CAMPAGNA also o
" emdenidsiknowing Governor GRuEN, IARRY ASH, MAXWELL or
~DEMPSTY . JOHN T MEPSEY, Public Administrator of
. 'I.L.Lmors, states he participated in no manner whatsoever
o=in any: ,meetmg with respect to the parole matter. Denies
t_)recaw:cge, any call from Berien Springs, Michigan, with
c!-:urespecb-to parole matter. Denies any knowledge of parole
until subsequent to newspaper publicity. Denies ever
discussing parole matter with Governor GREEN. Maintains
_he has never visited Berien Springs, Michijan, or
“ vicinity at any time, ERWIN W. ROEMER, President, o A
e - -+ Chicago Bar Association, stated he in no way participated _‘\}’-_
- _ in parole matter. Admits acquaintance with PAUL DeLUCIA ’] SR
e only. HOERMER denies being approached by anyone or ‘3} R
FUU _ approaching anyone relative to parole matters. ROEIER e
et disclaims acquaintance with Attorney HUGHES of Dallas,

Texas. Governor GRGEN states there was no truth to the
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R . ' ~allegation that & meeting was held in the home of sub_]egﬂf ("/V

i el o CAMPAGNA at Berien Springs, Michigan which he attewu"—-

and states it was Mutterly ridiculous.® Dlsg;.azﬁé any
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REFERENCES: Report of Special, Agen ted
October 8, 1947, at Chicago, Illinois.
letter fTOm the Bureau to Washlngton Field dated

saeew

September 22, 1947, : \ : E
v . --UBTAILSz. . . AT CHICAGO, ILLINOIS e el s .

——

!
- L (S o
3
~ b
= 4
R I R S . o m
ﬂl M, . . ’
A
P
he F : -
.
< .
[
. B
® '
e k.
! .
f
t
—
PRr - . . » -
- - v
v S n - 4
1 a




#5, he O
A “w- M & A
N S s S \
I - T - -4 :
L5 Lt s -
::f\ nlF e
P -'Q"l"f.i
e | R - . L - » "a’.' : .
A S T . o T
i..x-’?‘_' 1N _'l:_"‘;" S k‘\ ' : R ’ b
e . Q4 1S - 5ot
A / . ;
N DWIGHT H.XGREEN, Governor of tha State of Illinois, was interviewed at

his suite, Room 1718, Union League Club, Chicago, on October 9, 1947, by
SAC GECRGE R. MG SWAIN and ASAC RICHARD N, HOSTENY, He was apprised by
Mr. MC SWAIN of the fact that this Bureuu was cenducting the investigation
in this matter et the specific request and instructions of the Attorney
General -and that among the allegations we had received regarding this
matter was the one from an anonymous Source that Governor GREEN at a meeting
.. allegedly held in the home of subject LOUIS CAMPACNA at Berrien Springs,
Mich., instructed HARRY ASH, Superintendent of the Illinois Crime Prevention
Comnission, to act as parcle adviser for the subjects or at least one of
them. It was explained by Mr. MC SWAIN that we had recelved this allegation
and that it was our desire to furnish Governor GREEN with the opportunity of
making any statement regarding this allegation that he so desired.

T

R
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. Governor GREEN replied that there was no truth in the allegation and that it
‘ was “utterly ridiculous¥; that he could not imagine how such an allegation
originated. He stated that 'he did not, of course, know what HARRY ASH may have
' done in this matter and consequently could not speak for Mr. ASH. He
expressed his appreciation for the Bureau's coming to him regarding this

allegation and for the opporiunity to reply to ita
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The followirng investirabtion was conducted by Speciml Apents
* Bre

AR On October 9, 1947, JOHN T, TLFIPSEY, Public Administretor of the

SV state of Illinoic, was interviewed at his office 11 South laSalle Strest,

, ‘, Room 324, Chicago, Illinois, IFMPUEY advised Agents that he had partici-

777 pated in no manner whatsoever with respect to the parole metter presently
under investigation by this of {ice., He stated he was first aware of the
paroles after the publicity in the local newspapers, DITIPCIY denied ever
having been in Berrien Springs, Michiraun or having ever beon in the vicinity
of that part of Michipan, He claimed tho only time he had visited in the

Co State of Michigan was when he was vacationing in the morthern peninsula

- o:[‘ t}'mt state years ago. ' '

. DEMP LY was then specifically questioned as to whether he had
e received & telephone oall from Berrien Springs, MNichigan, and he stated
there was no occasion for e telephone call from Rerrien Springs, Michigan
or vicinity or enywhere elee in the Steie of Michigan in connection with
- the above parole matter, He emphatically denied ever discussing the parole
. mtter with anyore prior to the looal newspaper publicity., He did admit,
T howeyer, having discussed this matter after the paroles were publicized with
o one HARRY ASH, parole advisor for CHARLDS GIOE, DiIIPSEY steted that after
L+ ASH had testified before the Congressional Committee, ASH personslly had
- . contgcted him and told him the detalls of the testimony given before the
ﬁ . Congressional Comnittee and assured DIWFHEY that everything was proper end
Ve that he was guiltle.;s. DEMPSEY stated he did not know in advence that

" HARRY ASH was to be a parole advisor and that he had omly learned about
this from the local newspepers.

o DEMPSEY was again cuestioned as to whether he was aware of any

- meeting having taken place in Berrien Springs, Michigan, and he denied

o knowing that there was any meeting, and if there was such & meeting, it was
g w1tho‘ut his knowledge. .

A , DEMPQEY was questioned as to whether he was mcquainted with anyone
PR b r the name of MAYWELL alluboda.‘y from Lu&ﬂﬁi%r, Indiang. He statsd he know
s of né MAXWELL from Indiena but was ecgusinted with DON .LL, Managing

s Editor of the Chicago Deily Triltune. He believed that ON MAXWELL originale

v 4. 1y came from the State of Indiana, but oould not apprise Agents as to the
exact location, He stated, however, that he 1s personally scquainted with
the background of Governor CREEN of Illinoisannd that he knaws Governor GRQEN'
birth place was Ligonier, Indaana. ‘ iy e W
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DEMPSEY again emphetically denicd having ever been contactod by
anyone at any time or st any plece in comnection with the parole matter up
to and including the date of the interview by Agents. He was specifically

. s+ questioned if Governor GREEN had ever contaected him with respect to the
under investigetion, and
T Ty T A , :
- DEMPSEY was requested to keep this interview in oconfidence, and he
assured Aremts he would., He even thankrd Agents for the opportunily given
him by the FBI to make personally a denial of any knowledge he may have in
connection with instant matter,

he roiterated his denisl, .
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. I The following investiiation was conducted by Specinl Agents
: '-:"1 : I -A 7¢'

R L

PR

: ERWIN Ve ROBMER, President of the Chicage Bar Association and
member of the law firm of Gardner, Carton and Douglas, 33 South Clark
Street, Room 1430, Chicego, was interviewed on October 9, 1947, at which
time he stated he bas in no way ever participated in any manner in the
parole matter presently under investigation. He stated he was acoueinted
with only one of the parolees, namely FAUL Dk LUCIA, whom he refers to as
PAUL KICCA. KOEMR expleined that an accident occurred in an slevator in
one, of the dovmtovm buildings on Wabash Avenue in Chicago at which time
PAUL RICCA was m ricder, RICCA allegedly experienced some injury in the
PO accl dent end entered a suit eagainst the insurance company that ROEMck
represented, The sult is 'still pandings RCEMER went on to explain that
this is the only connection he has ever had with RICCA, end is not eso~
guainted with any of the other perolees other than what he has read in the
newspapers. :

x LT

e . ROBIEK denied having ever been approached by anyene relative to
this parole matter at any time, He stated he has no information whatsoever

i
i

14
regardng this perole matter other than what he has read in the lccal

the name of HUGIES from Dellas, Texas. He stated he did not know eny

‘ neyspapers.
: ROGIER vas questioned if he was acquainted with an attorney by
attorney nemed HUGHES in Dallas, Texas or any other place in Texass

ROINIX was requested to keep thie imbterview in oonfidence and he 4

i assured Agents that he would, . < , ,
% -
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Slollaidae jovestigation was conducted by Special Agents

—on October 8, 1947, at Berrien Springs, ﬂlc}ﬁw—"
CHARLOTTE CAMPAGNA was reinterviewed at their farm home at Berrien Springs, 7

... Michigan, at which time she was questlioned relative to an alleged meeting -

+:e”,~ held at Berrien Springs, at which meeling Governor GREEN of Illinois was

"‘j supposed to have attonded. She stated she knew nothing of such a meeting

..+ being held in Berrien-Springs and emphatically stated she never attended . .. ..

a meating with anyone at any time, except her one visit to PAUIADILION at

St. Louis, Missouri, in connection with the parole matter. She denied that .
there was ever any meeting whatsoever at Berrien Springs, Michigan, or anywhere N
else, to her knowledge, with respect to this parole matter.

She stated she has never met Governor GREEN, HARRY ASH, MAXWELL or a party =~
by the name of DEMPSEY.  She stated she does not know who MAXWELL or DEMPSEY
might be. The only thing she knows about Governor GREEN and HARRY ASH is
~- ¢« what shs has read in the Chicago newspapers, and she has never discussed the
" - parole matter with anyone except PAUL DILLON, as she had previously stated and -
which was previously reported. She stated she has never been in Ligoniear,
Indiana, in Terre Haute, Indiana, or any other town in connection with the
- parole matter, and the only place to which she had traveled was St. Louis,
& . Bissouri, as indicated above. She indicated, she was not acquainted with
aryone’ living in Ligonier, Indiana. y ‘

LOULIS CAMPAGNA, who was present at the time of the imterview, stated he did
ap=-- not knbw any of the above individuals namad and only knew Govermr GREEN and T
1. HARRY ASH from what he had read in the newspapers., He stated that he did
. *7 ¢ not know who MAXWELL or DEMPSEY might be.

-~ CHARLOTTZ CAMPAGNA stated that during her husband’s incarceration, she seldom 4
“«+ - visited the Berrien Springs, Michigan, farm, as it brought back unpleasant
™ : memories and she only visit.ed the farm whenever it was absolutsly necessary
s to pay lbills. . -
; Both CHARLO'I‘TE and LOUIS CAMPAGHNA were quite surprised that Agents should travel
" to Berrien Springs to inmquire about the alleged meeting. They thought
R Agen‘t.a wore being facetious in asking aboul such a meeting occurring in Berrlen
&% 7. Springs, Michigzan, at which meeting the Governor of the State of Illinois -
j.'i ., @llegedly had attended, Both stated, "Tou're joking," about this matter. ’
< Both said that this whole idea was absurd and wondered who else's name would
g v ‘be "draggedfinto the mess nsxt. eeder o *'_-'f* R : poten
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Both CHARLOTTE and LOUIS CAMPAGNA were requested not to discuss with anyone
the alleged fact that Governor GREEN had attended a meeting at Berrien
Springs. They were requested not to discuss the details of this interview
- with amyome, and both stated that they would not repeat anything relative
~ to this imterview or the meeting supposedly held at Berrien Springs, Michigan.
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UNDEVELOPED LEADS ’
THE CHICAGC OFFICE

. At Chicago, Jllinoiss 7 .
PO ..‘ N o, . ) ) . -l ,,‘, . . . . -. ' ..
A1 'Will consider the edvisability of reinterviewing JOSEPH I. BULGER, 13l North v
W Clark Street, after interview with ANTHONY ACCARDO concerning the use of his - »

b name by ACGARDO, and for' any information in connection with instant paroles.
At River Forest, Illinois: ‘ 4

Will interview ANTHONY ACCARDO, 133k North Ashland Avenue, in regard to his
using the name of JOSEPH I. BULGER while Visiting DeLUCIA snd CAMPAGIA while 5
« _-_. they were :anarcerated at Leavenworth. _ -
B Will also interview ACCARDO. for any knowledge he may have in connection with »

the securing of the paroles of these subjects.

THE DETROIT OFFICE

One copy of this report is being furnished the Detroit Office for information
relative to the interview conducted in their territory on October 8, 1347,

- with CHARLOTTE CAMPAGNA, wife of subject LOUIS CAMPAGKA. The Bureau tele~
. phonjcally contacted the Chicago Office and requested that CHARLOTTE CAIFAGNA "
be reinterviewed immediately, whereupon Agents of the Chicago Office learned

that she was still in Berien Springs, Michigan, and, as a matter of expediency
3 W= A CALTULTIIVY o
proceeded there and internewed her.
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THIS CASE ORIGINATED AT

w

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION.

- ‘.nu: no. 58-19/

VFASHINGTON FIELD

F .
,’P jmn DATE WHEN MADE PERIOD FOR_ REFGRT MADE BY L
3 CHICAGO, ILLINOIS 10/13/47 | 10/11,13/47 Sileamd
:‘ TITLE : CHARACTER OF CAEE

. LCOUIS CAWPACIA, WAS.; ET AL : BRIBERY

E’ 4 PAROLE MATTLR

!-,’Jr '.‘.-H . .

7 | synoPsisoF FacTs: Persons who contributed cash collateral for bonds of
Y DO B - subjects interviewed. iaintain these contributions

P were made because of friendship with the subjects or
4 at the request of mutual friends. Subject DelUCIA

& S or fercion was brought te bear in connection with
' . . thewecwring of this collateral. FRetwrned to them
= = altgh subjects were sentenced. With the excention of
R =X onewitness who received a fee of $250,00 for his
N 7 ' conf®ibution of 10,000,004 None of the remaining
=3 = withesses interviewed receiyed any interest or bonuses
& on bhe cash advances. Alljfdeny contribubing any addi-
& tioHal funds in behalf of pubjects for any purpose
with the exception of JOCYCORNGOLD, a local gambler,
. who stated "Maybe I put up the same amount {referring
. to VILLIE IRENSY ), maybe less, maybe more. I might
Lave borrowed money from friends to help a friend,
- 4 Anylhing to keep a friend from having to stay in any’

7

persgnally furnished $25,000.00 wlich was put up by

el JACT""SﬁSS’LlN. Thease witnesses deny that any pressure

, longer than 1s necesgary." CORNGOLD declined to
. elaborate or make any furthsr statements concerning s
t.liv matters ROBERT FETHONE, Ward Comnitteeman, 26th
tlard, advised no blood shed in any wards during Novom—
ber, 1946 elections to Lis knowledge.
viard wherein Republican vote dropped during same elecky
tion was 20tb Werd and that cocperation might have
. existed in this ward between Republicans and SDETOCTats . ——
~ . but that reason was the trading of political jobs between
parties not the release of subjects from penitentiary.
CHARLES SFISCHETTI denies any knovledge of manner in which
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Chicago File 58-194 ;

them either with respect to obtaining their transfer
from Atlanta Penitentiary or in obtaining a nolle
prosequi of a mail fraud indictment.
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- REFERENCE s Pureac letter to Washington Field dated September 22, 1947.
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Lo ANTHONY (TOUGH TONY Y\ CAPEZ1O, a known member of the CAPONE-GUZIK Gang,
- Chicago, resides—at 1048 Ashland Avenue, River lorest, Illinois. He .
: has an unlisted telephone number, Forest 3671, and uses the aliar%"WEBBER."
On October 11, 1947, pursuant to information that he had furnished $25,000 .
4’ bond money in 1913, at which time the four CAPONE hoodlums were at liberty,’
T CAPEZIO was interviewed. He admitted to Special Agent Pand the ,
oAt . owriter that he had furnished the above amount for bond w ich enabled the J;
- four parolees to have a few days liberty in Chicago. The gang asked for C
: tnis contribution which was handled by TONY FALU.B0, according to CAPEZLO, i
and was returned to him. He denied having been approached for funds in 4
. the present matter; however, he volunteered the information that, if re-
S quested, he would contribute. : L et : .
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GEORGE E.XCHRISTOS was interviewsd by Special Agents _
¢ = e e

CEORGE E. CHRISTOS, 1823 S1st Avenue, Cic?ro, I1linois, stated he posted a
‘ $10 000 bond for subgoct CANMPAGNA by cashier's check drawn on the First
_. 1 National Bank of Ghicago sometime during March, 1543, CHRISTOS advised that
T = . the money was from his own personal funds and he was requested to place this
“*+ bond for CAMPAGNA by a person other than CAMPAGNA whose identity he does not
Y. =% pecall at the present time. He stated that at that time he was operating the
4A11 Club in Cicere, Ilinois. The bond was paid for by check and, to the
best of his recollection, Y™ took the check to an attorney in Chicago, whosse
name he does not recall but it may have been Attorney JOE BULGER, who in turn
placed ths bond with a bonding comparny in Chicago. He could not recall the
. name of the bonding company. CHRISTOS received & receipt for the money
..._ but dges not recall the conversation or circumstances surrounding his posting
'ri +- of the $10,000 bond for CAMPAGNA. He stated he was repaid the $10,000 bond
by a check after CAMPAGNA was sentenced to the Atlanta Penitent.iary. He
*denies receiving any profit, fee or commission for posting the bond, stating
ha did it as a personal favor for CAMPAGNA, whom he knew only as a cust.omer

at the 4811 Club in Cicero, Illinois,
e -
-t S
CHRISTOS denied knowing Attormey EUGENEZ BIRNSTEIN or amy of the subjects in
sore o this case, with the exception of CAMPAGNA, He denied also any connection
- - -whatsoever with CAMPAGNA or amy of the other parolees since 1943 and denies
2 furnishing any funds to Attorney BIRNSTEIN for the income tax settlement of
_ CIﬁﬁPAG;IA[or any other subjects imnvolved in this case, He stated he did net
gave any assistance in any manmer to any of the other subjects in this case,

P
.
LA ot -
.- T i
5 .
\"'
1 .‘
)
RS
.
Lt
3
o
? .
:_fi
ra
- -
.
L F
-
o o )
,f' Wt g (] \ T #
LN , .
'Tti'a'.‘.)“,?"i o 1 T e LT P . ! Py v S R R R SR

-2 g ,2‘_’, L)jj

[ foaties - ; '-i:--\-“’n iy

e *W v..p, - "‘, A ";".‘-'E_'n " -rs’a-a e :_' L N e T
v -,}-_':‘*,_ N % W'?" Wi I: n‘#‘{:'_..- hralel "".. \‘ . e o :“:{

Touw



Mer

3.
'

v
v i
Wl

P
d o
=

Wi 0 Chicago File 58-194
-’.*;": R JEDH;% o

¥ .
s  SEeOctober 13, 1947, Mr. JOE CORNGOLD was interviewed at his d
e Road, Cicero, Illinois, by Special Agents“
: % CORNGOLD advised that he had at no time furnished any
. money 1o to be used for the purpose of a bond for LOUIS CAMPAGNA oré ~C
: any of the other subject parolees at the time of their arrest in 1943. He

stated that he had nothing to do with effecting the paroles of subject parclees,
that he did not raise any money to be used for the payment of bribes or for

roesardine the mracurine of these maroles, Ha etates that

-

S —w

ally UUAICJ. Pw P\IDU FUEGL WAdLE  WMT AWML LILE Wi Wiwow

he knows nothing of any improper activities in connection- with the procuring
of the paroles of subject parolees. e e : ,

e

In regard to the raising of the money to be used to pay off the government's
income tax claim against LOUIS CAMPAGNA and other subject parolees, CORNGOLD u
stated that he would not discuss that matter at the present time. Mr. CORNGOLD
was specifically told that it was known to Agents that his partner had put up

-* - $10,000.00 to be used in paying off the government's income tax claim against

CLOUXS CAMPAGNA., Mr, CORNGOLD would neither affirm nor deny this fact bunt

% stated that "Maybe I put up the same amount, maybe less, maybe more. I might
have borrowed money from friends to help a friend, Any'th.mg to keep a friend
from having to stay in any longer than is necessary.® -

When asked when would be the right time to talk about this matter, he stated
"I don't know. Maybe tomorrow, maybe next week, maybe next month., You fellows
probably know better than I but not now."

that IOE CORMCALD di= n'm:«::.:m+'|1r t‘hn naritner of WILIIE HEINEY

. Té 2 o ~ e evmbod
P b Lo VWS LIV uT wi8T Ul Al L pa TS v iAW 1Dk Guidedee i AaASAET Ao
. <~ 4in a baokie establishment and tavern operated at the above set out address
... and he gefers to LOUIS CAMPAGNA as his former partner. »
V;"‘?.: o '
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The fonowiii investigation was conducted by Special Agemt.-

-
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"FISCHETTI sdmitted that he was friendly with PAUL DeIUCIA and the renaining
. ~¢ . subjects in instant case. He denied that he had ever requested Attorney GEORGE
: or anyone else to interceds on behalf of the subjects to secure a transfer
for them from the Atlanta Penitentiary to Ieavenworth, Hs further denied that
he had ever requested anyone to intercede on their behalf with reference to
the mail fraud indictment that had been brought against the subjects.

"%.':.. 5" ‘CHARIES FISCHETTI was interviewed at hia apartment; No. 14F, 3100 lake Shore Drivn.

FISCHETTI stated that he was completely ignorant of how subjects secured their
. paroles. He denisd that he had contributed any money towards making their bond
or requested anyone else to do so, He stated that he knew nothing about any
"= .  money being peid to obtain their parole and further stated that he personally
' knew nothing more than b read in the papers concerning this matter,
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NATEZ&AOOBS of the Nate Jacobs and Company Insurance, 209 West Jackson
Boulevard, Chicago, was interviewed Gctober 13, 1947 and he states he
furnished $2500,00 of a $5000,00 bond for subject RALPH PIERCE on or
about April 8, 1943. JACOBS states the remaining $2300,00 was given him
by SANZFROTHCHILD of Chicago, Illinols, for a $5000,00 bond for RALPH PIERCE,
3% -, -~ JACOBS states he then took the $5000,00 and secured a cashier's check from .
“1,f**\‘ the Industrisl National Bank in the smount of $5000,00, Check No. 41794,
) =H'>— and took the money to the pmerican Casualty Company of Chicago, Iliinois,
e for handling of the bond. JACOBS advised that at the time he secured the
bond he did not know RALPH PIERCE personally but has since met him.
JACOBS states he furnished the &500.00 of the $5000.00 bond at the
specific request of SAY ROTHCHILD and performed this act only as a
personal favor to ROTHCHILD and received nothing in return,

JAC(UBS advised he received a receipt for his share of the $5000.00 bond
and that the noney was repaid him in cash about one year after he posted
A the bond and received the cgsh from SAM ROTHCHILD. The bonding company
a refunded the entire $5000.00 possibly two weeks ago. ' JACOBS states that
the entire proceeds of this check were turned over to HARRY RUSSELL, at
the direction of SAM ROTHCHILD. JACCBS cannot account for or explain
the delay in the boending company's refunding of the $5000.00. He states
that HARRY RUSSELL and DAVE RUSSELL at cne time had an interest in
Russell's Bar and Grill, State and Van Buren Streets, Chicago, Illinois.

JACOES denies knowing Attorney EUGENE PERWSTEIN personally and just

.receptly heard of him due to the fact that BERWSTEIN is handling some

proparty and JACOES is handling the insurance on this property. JACOBS

states he would not know him if he were to see him on the street and has

never been introduced to him. He denies knowing any of the other subjects

in this case, and denies contributing in any manner, shape or form to -
a fund either known or unknown and denies assisting in any manner with

the income tax settlement cases of the subjects in this case.:
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e following investiration was conducted by Special Agent—
sctober 13, 1947.

ROBERT PETROMNE, 1425 West Grand, Chicago, was interviewed at his office in
the 26th Ward Repvblican Organization, 636 North Racine, Chicago. He advised
7 : that he had no knowledge of any blood shed in any of the wards during the
*  November, 1946, election and that he had no knowledge of any cooperation between
the Republican and Democratic parties in his ward during this same election.
Ho stated that the records show that his ward increased the Republican vote by
2% during the election. PIDTROME advised that only one ward tec his knowledge
had had a large decrease in Republican vote during the November, 1946, election
- and that was the 20th Vlarde He stated that he did not believe this was due to
.+~ .. any cooperation between the Republicans and Democrats in an effort to secure the
) release of the subjects from the penitentliary but it was his opinion that the
cooperation was for the purpose of trading political jobs. He stated that he had
no kmowledre nor liad he heard any rumors of any irregularities in resnect to
securing the paroles by the subjects and that he had heard of no bribery payments

. in the subjects! behalf, PETECHE stated he knew subject GICE and HATRY ASH
- because of the fact that they both resided in his ward in the past and beth worked
«:. . for FRED ERICCSON, former Ward Committeeman of the 26th Vard,
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" DOROTHY, PIERCE wife of RALPH PIERCE, who resides at 7743 South
wed on Ootober 11, 1947, by Special Agents

v, The i‘oly was diotated by S—é >

Merrill Ghlca Oy

812,000 ocashier's check to apply EXCI®Pively on the bail of RALPH PIERCE,

. She produced a receipt for the ocashier's check reflecting that it was issued

#" by the National Bank of Hyde Park, Chicago, for $12,000 payadble to DOROTHY
PIERCE and given to the American Casualty Company., The sum involved was
derived from the personal funds of DOROTHY and RALPH PIERCE. Mrs. PIERCE
stated she had not been requested to post bondon behalf of any other de-
fendants, Subsequent to the dismissal of the case against PIERCE, she was

" - reimbursed in that emount but wes unabls to recell wiether the money was

VB - received from JOSEPH I. BULGER, attorney, with whom she originally de-

e po::ited the oaghier's oheok or by a bonding company.

* Both Mre and Mrs. PIERCE denied any knowledg,e of the tax contribu=
tions subsequently made om bshalf of CAMPAGNA and DeLUCIA, and both stated
they had no information whatscever conserning possible brlbary or other ir-
regularities. :

'* "+ RALPH PIERCE admitted he presently operates a handbook but de- J

LT cl:l.nad to furnish his businaas address.
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A The following was dictsted vy SEGGNGTGNGGND

JOHNXSCANIAN, 7438 South Prairie, Chicago, was int{rviewed alone

on October 10, 1947, in the law offices of SQL K. and IS,.YFRIBIBAN, 77 Jest .
S . . Washd n, Room 7, Chicago, by Special Agent )
[EE -"'"!“;"‘-g"' g ‘ Lo SN : L s
S — | e [
e ¢ v SCANLAN explained he has been assooiated in the rece track busi- .
' ness for many years, reviogsly having been associated with JOHN J 'Y'LYNCH : !
representative of MO LRGe At the present time SCANLAN is assoclated .
with Arlington Park and Washington Park race tracks, As a result of his .
racing interests, SCANLAN developed the friendship of RALPH PIERCE, book-
maker, SCANLAN advised that he posted a $5,000 cashier's check at the re- 1
quest of PIERCE to be applied on the bail of PIERCE. None of the other co- '
dafﬁndnuto were over known by SCANVLAN, Ths monsy involved rsprsssntsd ths . ;
personal funds of SCANLAN, and the oashier's check was left with JOSEPH I. .
! BULGER, attornmey. &CANLAN was of the opinion that he recsived a receipt
. from BULGER, Subsequently, SCANIAN was reimbursed in that amount by a
' surety company and signed varlous doouments believed to have been receipts.
SCANLAN insisted that he was never approached to assist in the
income tax oontribution on behalf of CAMPAGHNA or DeLUCIA, both of whom -
are upknown to SCANLAN., Similarly, he advised he has no information in- A
d1r-atinr possible br_i,bgrv or other irresrulari es. : ‘
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The followlng was diotated by SA—
B2

RUDOLPH’EHANSOV, general bookkeeper and paymaster, Lailantia

LT Brothers Arrigo Company, whose home address is 7825 South Constance, Chicago, -
S n Ootober 11, 1947 by Speoial Agenta— .
- w S Pe—
w0 oo - ”
SWANSON recelled having posted a cashier's cheok in the amount of
&7, 500 drawn on the Central National Bank, with JOSEPH 1l BULCER, attornoy,
who furnished a receipt for that amount., This sum had been deposited with .
BULGER at the instance of JOE FUSCO, liquor distributor end member of the '
Chicago syndicate, who had been a close personal friend of SWANSON's for
approximately 26 years., SWANSON also advised he was subsequently reimbursed
by dheok for that amount mnd recalled having signed s recelpt. The $7,500
. represented the personal funds of SWANSON who also stated he had not been
~+"" ' approached on behalf of any particular Subject. None of the Subjects were . »
known to him he advised and the transaotion was oonsummated solely because
of the friendship existing between FUSCO and SWANSON,

"

SWANSON further stated he had never been approached to meke a con-
tribution or assist in any wey in the tax matter relatinyg to CAMPAGRA end
DeLWIA. SW.A.NSON demed lcnowledge of any bribery or other irregularities, -
§ )
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) """“ October 11, 1947 Mr. JACK SUSSUAN was reinterviewed

at pi of )
biiiissl 716-18 Wiii WeVelt Road, by Special Agent

Mr. SUSSMAN was reidterviewed 5pécifically for the purpose of determining how
the name of

e, T

contributed m or

" such a purpose.

JACK SUSSMAN on reinterview advised he had no knowledge as to how his
sister!s name could have appeared &s having put up any sum of money for
the bonds of subject parolees. Mr. SULSUAN stated that he was responsible
for #50,000.00 of the money that was put up for the bonds of these individuals,
He stotes that £25,000.00 of this money was money that he had personally
s raised to put up and $25,000.00 of the money was given him by PAUL RICCA.
“. v Of the $25,000.00 he raised himself, #10,000.00 was money borrowed from his
s “partner JOSEPH CARET and £5,000.00 was borrowed from his brother MATT SUSSMAN.
SEa AL Mr. SUSSMAN states that as far as he can recall he took this money with him
to the Commissicner's hearinhg at the:time subject parolees were held for
the Grand Jury. He then went either to the office of the Clerk of the Court
or the United States Marshal where he deposited the money for the purpose of
the bond. He later received this money back from the Clerk of the Court
according to his present recollection. He does not recall whether he
o depdsited the mcney in ca i . Mr. SUSSMAN denied
Rt . having ever used the name in connection with
¥ " this bond and states that never lived at his address 5435
A Kimth1l Avenue and that as & matter of fact he thinks that at the time he
placed the money for this bond he was living at 5635 Kimball Avenue. He
likewise states that his wife FAE SUSSIAN did not put up any money for this

d thing to do with it. He could give no information as to how
name could possibly have been mentioned in connection with
his bond. . . J rd

-

~ .

¥r. GARAFOLA at the time of this interview advised that he had put up

$5,000.00 for the bonds, of subject parclees. This money was put up R —

specifically to be used for the bond of parolee FHIL D!'ANDRER. Mr. GARAFOLA - -~
advised that he was requested to put up this money by Mr. THOHAS'COTNELIA,
s 4. who was at that time the president of the Italio-American Union of which .
Lo PHIL D'ANDREA was » past president. Mr, GARAFOLA stated that both he and
-+ " hig father had been members of the Italio-American Union, his father having

_'1 . been active in it for many years, He states that this was the only basis for
' his putting up the $5,000,00 for the bond. He clsims that he has no
~10=

- -
S itiot

.y
e

oS

came to be shown on the list of sons who had
S the bonds of subject parclees, ving & PC_ -
AR previously been interviewed and dex;;ring having given qua money fo{ )

o On October 11, 1947 Mr. SAW} GARAFOLA was igterg - 1232 Vine
e reet, Chicago, Illinois, by Special Agen :
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cquaintance with PHIL D'ANDREA other thezn his connection with the Italio-

a
A *ﬂerlcan Union and does not know the other subject parclees at all. He .

states that the money was his own property and was not borrowed by him
or given to him by any third person. He states that he would not put up
this money for such a bond sgain that having put up the money caused him
a great deal of difficulty, he having been summoned to appear before
Treasury Departrment Agents to explain the source of the money and other
matters concerning it. _

Mr. GARAFOLA stated that this was his own money although‘he did understand
that subject parclees had given sums of money to other persons to be put
up for their bond. This money had been kept by him in a safety deposit box
and he withdrew the money from that source and paid it to some bonding company,
he believes by a certified check. He thinks he took this money to the
American Casualty Company, which was the bonding agent for subject parolees
but he is not sure of this name. When the bond was withdrawn he received
his §5,000.00 back by a check from the bonding company. He says that he
madé no profit on this transaction and that he has not put up any other
money for any other purpose in connection with the activities of subject
parolees. - He paid no money to Attorney BERNSTEIN and knows nothing about
the source of the money received by BEENSTEIN to be used on behalf of
subject parolees, He advises that he has not heard of anyone having been
asked to pay for the back income taxes of subject parolees or to contribute
money to procure the paroles of subject parolees. He advised he could give
absolutely no other information concerning this matter.

On October 11, 1947 Mr. WILLIE HEENEY was reinterviewed in his room at Mercy

Hospital, Chicago, Illinois, by Special Age_/’t

At the time of this reinterview Mr. HEENEY advised that his most recent -~
past visits to Sainiﬁjzzls, Missourl, were at the time of the death of
his sister VERONICAM/ILLEY and to the funeral of EDWARD BRADY. He advised
that he had known BRADY for soume 30 to 35 years but denies that he ever
discussed the matter of the parole of subject parolees with Mr. BRADY.

He states that he does not know Attorney DILLON and that as far as he can
presently recall has pever met him at any time in his 1ife. Mr. HEENEY
denies that he had ever made any effort either in Chicago, Illinois, or
Saint douls, Missouri, or at any other place to procure the parole of

3Rt el oo ava o o -
Bupject paro.egs or that hs sver raised or haﬂdlud any money 1o be used

for this purpose. He stated that he had not been called upon to contribute - = .

any money to procure the parole of subject parolees and that he has never

~raised or loaned any money for this purpose.

Mr. HEENEY further advised that he has no personal knowledge of any pressure
having been brought in an effort to have any person appointed to the Parocle

11—
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G ‘ard so that paroles could be procured for subject parolees through this
person. Mr. HEENEY did admit that he had given $10,000.00 in cash to his
partner JOE CORNGOLD to be used to settle the Government's income tax claim
against LOUIS CAMPAGIIA., He states that he did not receive any promissory
note or receipt for this money but that he expects that sooner or later

it will be paid back to him. Mr, HEEIEY admitted that he has heard that
tributed to this fund and estimated that eisht or ten

At hav mAamocAame Ann
A d L L wAATA W ..b."
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~ other persons
this purpose.
collection of

in the Cicero and Chicago, Illinois, area gave money for
He declined to name any of these persons saying that the
this money had been handled by his partner CORNGOLD and

that CORNGOLD would be the proper person to contsct for this information. 1
He expressed the belief that if so contscted CORNGOLD would willingly
furnish the requested information. When questioned as to how this
collection started he stated that he believed that either lrs. CAMFAGNA
contacted JOE CORNGOLD or JOE CORNGOL) contacted Mrs. CAMPAGNA. On
further reflection he stated that ss he recalled JOE CORNGOLD heard that
Mrs.«CAMPAGNA needed money for this purpose and contacted her regarding it.
.CORNGOLD thereafter took up a ccliection of money for the purpose of '
paying the back income taxes of CAMPAGNA. Mr, HEENEY denied that any
pressure was used to have him pay in any sum of money for this purpose and
expressed the belief that the contributions to this fund were all voluntary.

No signed statement was procured from Mr. HEENEY due to the fact that he

is presently recuperating from a very serious operation and a broken hip.
Dr. LAIBE, of Chicage, Illincis, has advised that Mr. HEENEY'S

Uide Anntaw
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condition is extremely serious.
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October 11, 1947.

10UIS VOLIN, 1137 South State Street, Chicago, Illineois, posted a §10,000
~»: - bond for subjec’c. GIOE on March 25, 1945. He stated hs borrowad $5000 from the .
i%yu. . American National Bank of Chlcago and furnished £5000 from his own account,
“which &t that 'time was maintained at the American National Bank, making a total '
.. of $10,000 for GIOE. VOLIN produced documentary evidence supportmg his loan-
of $5000 on March 25, 1943, from the Amsrican National Bank of Chicago. He
advised thatl he duca not recall who requestsd him 4o furnish the bond for GICE
but stated definitely that it was not subject GIOE or any of the other subjects
irnvolved in this case. VOLIN stated he paid a $10,000 cash bond and placed
o the same with the American Casualty Company of Chicago, who handled the bond.
¥+ i He said he received a receipt for his money but does not recall the circumstances
e gurrounding his beilng requested to furnish the bond for GIOE. -He advised he
:‘ received his $10,000 back sometime after GIOE entered the Atlanta Penitentiary.
A ‘He stated he was paid $250 by soms attormsy in Chicago, whose name he could = *
not recall, for his services in furnishing the $10,000 bond for GICE,

*
Sow
,15," -

e

’ VOLIN knowa Attorney EUGENE BERNSTEIN only as an attorney in Chicago and denied
ever having any business a personal transactions with him., He denied furnish-
ing any money to the other subjects in this case with reference to their
income’tax settlement cases and has never been approached by anyone about

. re ‘ ,
N loaning or giving money or assistance in the ra:l.s:.ng of any monay, :E‘or the R
- subjects! income tax matters.
VOLIN stated he knows GIOE personally due to the fact that he assisted GIOZ and
other boolmakers in Chicago in the past in making bonds but has no personal

contact with him. He advised he is not personally or evan casually acqualnted
with any of the other subjects in this case,

l VOLIN stated that Attorrmey JO:Z BUIGZR, who is known to him in a casual manner,
o appeared in the bond posting for the subjects in this cage at a later date;
% - however, he does not know the exact position occupied by BUI.GER in the bond ,
. . postng matiers. N o R
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UNDEVELOPED LIADS

THE CHICAGO DIVISIOR

At cruoago, I1linois | e

T

»F

« 0 EE twlll consider the advlisability of reinternswing JOSEPH
"I. BULGER, 134 North Clark Street, after the interview with |
DA " ANTHONY ACCARDO,' ooncerning the use of his name by ACCARDO, - '
. and for any informetion in connection with instant paroles.

5

sWill, after the oowpletion of the interviews with the in- !
dividuals posting cesh collateral for bonds for the Subjects,
interview JOSEPH BULGER concerning his gonnection with the
e bond matter. . '
WPt : s . T
&Will interview the following indi’n.dxals who co:xtr:.'buted o
" cash collateral toward the bonds of the Sub:jecta of th:.s s
ease in 1943 and 19443 .

LOUIS B. COHEN, Seneca Hotel, Chicago = §10,000
DAVID PEILET, 46 East 22nd Street, Chicago - $13,000
e -~ . ... -  JANES GRALIANO, 901 Vest Randolph Street, Chicago = $10,000
: | ... Mrs, ELSIE FLEIG, 4300 Marine Drive, Chicago = $10,000

" #Will interview SAM RINELLA, 775 South Chappel Avenue, with . . ...
reference to his posting §5,000 cash bond through GECRGE
CHERONLS, 106 North Clerk Street, for RALPH PIERCE.

1
—~ s

*#Wil) interview EDWAKRD DOBKIN, possible address 5107 South
Blaokstons, with reference to his posting $20,000 bond
through Attorney JEROME JOHNSON, 1 North LaSalle Streot
for the bond of RALPH FPIERCE. :

oo * aWill interview JOSEPH FUSCO, Gold Seal Liquors, Imo., 707
- Wost Harrison Street, as he requested CHARIES and PHILLIP -
LA MANTIA to oontribute toward D'ANDREA's bond. '

'f%?ﬁ!‘#,f‘ t[“a“'#ﬁ Ty K0

"#Will imterview GEORGE F. CALLAGHAN, Attorney, Bankers Bldge
CALLAGHAN represented all of the Subjects in the bond matter.

" Will interview THOAS O'FELIA, former president of the Italow
Americen National Union who asked SAM GAROFOLO to put wp
cash collateral for Subjeots' bonds,

[
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At Glermwood, Illinois

*Wiill interview WILLIAM D'ANICO, who contrituted $20,000
oash collateral to be used in oonnection with the Sub=
Jects! bonds, & L ’

At Chiocago Heights, Illinois

#%ill interview the following individuals who contributed
cash collateral tovard the bonds of the Sub jects in this
©0563 ' o

' ANTHONY PERRY, 1231 Preirie, Chicego Heights $10,000
— TONY BATTAGLIA, 1E8 West 14th ‘Street, :
' Chicago Heights « §5,000

At River Forest, Illinois

*Will inter-lew ANTHONY ACCARDNO, 1334 North Ashland Avenus,
in regard to hia using the name of JOSEPH I. BULGEF while
visiting IE LUCIA and CAMPAGHA while they were inocarcerated
in Leevenworth,

4

4 Wil also interview ACCARDO for any knowledge he may have
" in comnection with the securing of the parolea of these
Subjects, -
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b deny that any pressure or coercion was .
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o = s ncnr:mg of tiiis collateral. Collateral
5 w returped to them after subjects were sen-
% < < toncodn None of witnesses interviewed
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Chicago File No. 58-194 ...
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October 11, 1947, Special Agentsq
'nterviewsd DAVID J. PIIL3T at his habardashory store,

Street, Chicago, Illinols.

. “:é PEILST advised that he had posted $13,000. on behalf of RALPH _
ZRCE, Of this *13,000, PEILET gaid that his share was $§5,000,00 in a
“:Argaahiers check and the ‘remaining #8,000, in cash he had secured from DAVE
RUSSELL, who requested him to post the bond as he, RUSSZLY, did not wish
to have the hond under his name, PEILET is not positive that he secured
the $8,000. from HARRY or whether he socured it from DAVE RUSSELL, but was
of the opinion that it was DAVY RUSSELL who gave him the money. RALFH
PIERCE personally contacted PEILET rogussting him to post the bond, PEILIT
: ~ stated that the money for the bond was his own personal funds. No specific
e ~ amount was mentioned by PIERCE at the time ho requusted PSILET to post some
- moriey but merely stated whatevor he could spare, FEILET stated that if it
- were necessary he would be willing to post $10,000. if PIZRCE requested it.
However, it was finally agreed that he would post $5,000,

i Shortlyv after PIIRCE had rojuasted PSILEIT to post the bond,
- ~ Attorney JOSE JULGER requestad PEILET to bring the monev to hiszs offioce.
In the meantime, DAVE RUSSELL telephoniocally contacted PLILET end made
arrgngoemonts to mest him at BULGER's Office where he furnished him the
ca $8,000 in cash., Together with the £5,000. certified chack of his own,
. .PEIQET posted $13,000, under his own name, PsILuT stated that DAVE RUSSELL
did not wish to have the monsy posted under his (RUSSLLL'S) name,
PRSP
) After arriving at BULGER's office, PEILET accompanied & group
of others in a taxl cab to the American Casualty Insurance Company where
the money was paid., He statesd that he did not know the other persons who
had econtributed t¢ the bond., A receipt was obtained when the monev was
paid at the insurance companv., PEILET doss not recall the exact date when
the Tioney was paid to him but stated it was sometime after RALPH PIZRCE was
- aquitted. He was not certain as to whether he received repayment in cash
R or in a check. He stated ho received no profit for having furnished the
B monoy, His reason for posting the bond was because RALPH PIERCH was a
oustomer in his haberdaghery store and also because friends of PIZRCE
. had been dealins with him as customers for some time. He stated that no
W pressure was used and it was strictly for bualneas reasons and personal
-friendship with FIERCE that he posted the bond..- e &
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PEILCT stated that he personally did not oontribute any monay
to the tax settlement case nor/did he have any lmowledze of anyons slse
contributing to the fund. e stated ho knew of no other funds being
collocted in behal? of the subjects, PEILET stated that he wes not
aoquainted with any of the faots dealing with any of the parole of the

R subjeots and he had no knowledpe until he read about it in the newspaper.

. . PEILST has kmown RALFH PIERCE sinoe 1928 and became acquainted '

with him as & result of PIERCI's making purchases in his haberdashery store,
Ha states ho has had no other husinoss trencactions with PIZROR PIILET s

e N MR AN S W VdAd WA AL FFhVii 4 dinflLisid g o e AAD & 1‘
has also known CHARLYS GIOx for the past fourteen years. He stated that he ;
posted no bond on behalf of GIOL and was not requested to do so. He has had
no business transactions with GIOE.

L * . PEILET then stated that he is also acquainted with the late AL
B CAPON:, whom he know for the past fiftesn years, JACK?GUZIK, the FISCHETTI
. brothers, JOJ-BATTIRS, MURUAHUMPHREYS, RALPACAPONS, and FRANKTDIAUOND, a1l v

of whom he has lmown over a period of time aﬂd w1th whom he became acquainted

as a result of their making purchases in his store
PEILET's store is lecated one block west of Michigan Avanuo, the
s former seene of oparations of the CAPON I mob where AL CAPON: had his head-
: quarters in the Kew Michigan Hotel. PLILST steted he was unable to furnish’
eny information rugarulng the 1L19gal operatlons of members of the syndicate, '
. He is amoquainted with Attormey KUGLN. BURNSTEIN only as a rosult of sesing
- ' him perform feats of magio at meetings of the Temple whers PEIL:T, attonds, !

o

PEILET was born May 25, 1886 at Chicago, Illinois. He states that
he has never been engaged in any illegnl operations in connectjon with ths
syndicate, that he had never been arrested and that he has enjoyed an cxcollent

R reputation among businessmen in the vicinity where he operates his store and
' has never been in troubdle of any kind, PEILET admitted that he does oporate

e book-making esiablishment in an office where he has two telephonss installed. !

PhILnT stated ho did not desire to disclose the location of this office nor
= the telephone numbers. He refused to furnish information that he was operating
R this book-making establishment under the sponsorship of the syndicate, FHe also
stated that the Internal Revenue Departmont is fully oognizant of his earnings
, from-his operation of the book-making establishment as well as profits received .
s from the operation of the habordashery business.

. < ' TWhen Speclal Agentsm” leaving the storo of = *
PsILET, PAUL/SHEFPARD approached Special Agent -_,gnd made the rgmark "Aro

D e T T

t
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you investigating PEILET concerning the ‘muscling in activities'", After
AT this remark was made and before any reply LOSLIS PSILET, DAVID PuILsT's son,
interrupted the conversation.

T, iy The following day PAVUL SHEFPARD was contacted by Spscial Agent ‘
wE sonceruing the aforesald remark made et the haberdashery store, PAUL ~
e md that he was of the opinion that DAVID PIILET was operating h:.s book=

~oo . paking establishmont in an office located in the heart of the downtown district
of Chicago free from any *muscling in activitiesY of the syndicate, primarily
because he cooperatad to the fullest oxtent with all membars of the GUZIK 7
gaug. When questioned concerning the possibility of any pressurc avplied A
on DAVID PEILET concerning tha $5,000. bond he placed for RALPH FISRCE, PAUL
stated that he did not have any definite facts they established pressure but
was of the opinion that if DAVID PJILST did not furnish the §$5,000., cashier's

C-HUUL for BAT Pl PIRRCE the nwmﬂzv‘@.tn wanld hove ﬂann-&vnﬂ PRILET 40 4+urn over

a ocoertain perosntage of his earnings in his book-making astablishment., PAIUL

St SHEPPARD was of the opinion that the above statemept was an explanation of '
S the quastion he directed towards Specis on the prior day concerning
S the investigation by Special Agents at the haberdashery :

stora of DAVID PulL8T. PAUL SHEPPARD stated that he had been smployed in
DAVID PEZILET's haherdashery shop for approximately one year and was personally
soquainted with RALPE FI4RCE, JACK GUZIK and CHARLIE GICE. . & 7c

R i i

o
Fe

«
EL

SE T ry e da be noted that Special Arent Al . 4 bean ac
o v =ope ©7 Y — 2een Ao

° 4G 15 W Py = q &
o with PAUL SHEPPARD for approximetely four years during the time Speci al Agont
o HECHT was in the United States Navy, at which time PAUL also served in the -

Unﬂ:ad Sta.tes Rawvy, end. was subsequently contac‘ted in Chicago. .b 20

PbILET atated that he has never been arrested.

L - The following description was obtalnad from observation and . ;
interrogat1on: : Lo

wE

o .3 Nameg . ' " DAVID J. PbIL&T
S .. " ° _‘Rmcet . Thite . , ) X , '

- © . BSex: Yale L ' " ' ;
Dete of Birth: May 25, 1996 _ LT ' y .
Place of Birth: Chloago, Illlnois . _ : -
Heighty - .- . &'7" ) o _ R
l' . ) o _Weigh‘bt _ "- 155 pounds ° ' T ,

w0 7T "-"Hairg e Bald - slightly gray at the side A
' Eyes: Hazsl . L -

Scaras and Murks: None i e R . !
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< Condition of Testh:
Dress;
Education:
. . Wife: .
ALk i » Daughterss .. .
PR . . <.+ Soni S
Brothesre:
. Occupations
. . Resgidence:
¥
.
e 2 .
. . A
k) )
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%
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Excellent

Very maticulous

Bth crade

SYLVIA , -

ETIISL ' PRSI

125, SHIRLEY RUSH -

LESLIE '

MORRIS, resides Detroit, Michigan,
hand furniture business;

ROBSHRT, 3323 est 38th Place, junk business,

Haberdashery since 1910 = and book-making.

6033 Soutn Richmond, Chicago, Illinois.
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K A The following was dictated by Special Agent— : ¢

&=

On Octover 11, 1947, Special Azents
interviewed Hrs. TONY\BATTAGLIA, 15 th Street, Chicay 29anee 1n01€.
irs. BATTACLIA staied that her huobdnd had died February ?, 1746, at the age
of fifty, of natural causes, a heart condition. OShe stated that her name was
idrs. HARY BATTAULIA and that she was not vaualnted with the fact that her -
husband had posted a bond in the amount of {5,000 in instant case. She stated
that she had read in the papers about the parole of the Subjects and that if
her husband had posted the bond, it was very likely for PHILIP D'ANDREA whom,
1ho papers stated, resided in Chicago Heights, Illinois, where her husband ?
operated a wholesale fruit and produce company. Mrs. MARY BATTAGLIA stated
that she had access to the accounts of her husband's business and to his per-
sonal accounts and is certain that the 5,000 was not withdrawn from the per-
. sonal account which was maintained at the Citizens National Pank of Chiecago
. Heights, Illinois. She stated, however, that her husband could have with-
‘«t.  drawn this money from his business account as she did not audit or keep
~ books of the business and had no occasion to check his accounts as she fully
trusted him.

b o |

L I

Urse. UARY BATTAGLIA stated that she was not acquainted with any of the Sub-
Jjects in instanl case and could give no reason why her husband would post a
$5,000 bond. &he suggested that perhaps her husband's uncle, Mr. SAil

BATTAGLIA, 192 Country Club Hoad, with whom TONY BATTHSLIA was 1n bu51ness,
could fu;nash 5018 1nformat10n. .

e

on Ogtober 13, 1947, Mr, -SAl{ BATTAGLIA was interviewed at his home, 192
- Country Club Road. He stated that he was not acquainted with the affairs
of his nephew, TONY BATTAGLIA, as they had severed business relations “r,
- approximately four years ago. Ille could furnish no reason why his nephew :
S would furnish the 45,000 bond., He further stated that he was retired from
W the wholesale fruit and produc:z business. He also stated that he was not -
acquainted with an; of the Subjects in the instant case.

w1
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WILLIAM Dtu:[col iiiﬂﬂiiil wis interviewed oi Pctober 13, 1947 by
8oecizl Acents I at NWAMTCO's n]nge R

Cpeliss agtlus
of business, the E 5’mco llscaron! Wcago Road, Steger, &> «

Illinois. D'A.IEIOO advised that he is Secretary-Treasurer of thia COmpPany e

S, . D'AMICO advised that he contributed $20,000.00 cash from his personal funds
toward the bond of PHILIP D'ANDREA at the request of his brother, TOM DTAMICO,
sometime in 1943, exact date not known. D'AMICO was contacted by his brother
TOM at their place of business and requested to take the money to JOSEPH I.
BULGER, a Chicago Attorney. D'AMICO and his brother TOK went to BULGER's

law office in Chicago, where he gave BULGER the §20,000.00 cash to be placed .
on the bond of PHILIP D'ANDREA. He obtained & receipt from BUIGER. The '
bond money was returned to D'AMICO by his brother TOM, in cash, sometime

after the conviction of the subjects.

D'AMICO further advised that he recelved no profit from the transaction, and
no offer or pressure of any kind was used to induce him to mske his contribu-
tion. He only did contribute as a favor for his brother. He advised that he

P knew none of the subjects himself but that his brother TOM was a.cqua.inted
with subject D'ANDREA. 7TOM D'AMICO, according to WILLIAM D'AMICO, is dsceased,

‘ having died about three years ago. WILLIAM D'AMICO was not aware as to who

! +.:*. approached TOM D'AMICO for the contribution on the part of WILLIAL D'AMICO.
WILLIAM D'AMICO presumed, however, that his brother TOM acted because of his
mranna.l friendship with D'ANDREA and also possibly as a means of deriving
good will from unknown and unidentified customers of the G. D'Amico Macaroni

I Compsﬁuy TGY D'AMICO, according to WILLIAM D'AMICO, made no contribution to

apply on the bail bond.s.

= WILLIAM DIAMICO advised further that he has not been approached since in

1 ) regard to any other loans or contributions on behalf of any of the subjects
for peyment of income tax claims or any other purpose, and that he has no

imowledge beyond what he has read in the newspapers of any possible bribery
or 'iri-nmx'lnritv in commection with instant parole.

o
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-ILMIS,‘_/GRAZIANO, who resides at lake
October 13, 1947, by Special Agents
at GRAZIANO's place of business, the J. P. Graziano Grocery Lompany, 90l T
West Randolph Street, a wholesale grocery store. GRAZIANO advised that he OAC
. is a partner with his son in the operation of this business.

-7 GRAZIANO advised he contributed & $10,000.00 certified check to apply to the
bond of PHILIP D'ANDREA. This check was on a bank account of the J. P.
‘Graziano Grocery Company, and was derived solely from the funds of that
company. GRAZIANO advised that he was contacted by telephom by some person,
name unknown, who identified himself as a friend of D'ANDREA and asked GRAZIANQ
t0 make a contribution to apply on DIANDREA's bond. This unknown caller also
requested GRAZIANO to take his contribution to the office of Attorney JOSEPH
BULGER.

S =t
£ .

Acting in accordance with this request, GRAZIANO went to BULGER's offlce in

~.. Chicago %o make his contribution. In BUIGER's office was a man who identified

- himself to GRAZIANO as the person who had called GRAZIANO on the telephons,

as related above, but this individual was not identlfied by name to GRAZIANO.
GRAZIANG did not know this man, whom he described as being an Italian. Also
at BUIGER's office at this t ime was one RAGO, an undertaker whose business is
located on Western Avenue in Chicago. GRAZIANO understood that RAGO also made
a contribution at this time. R o

From BUILGER's office, GRAZIANO accompanied by BULGER, RAGO and the unidentified
individual, procesded to the office of the dmerican Casualty Company, where
GRAZIANO and RAG0O tumed over their contributions to the American Casualty
Company. GRAZIANG advised that he obtained a receipt for his $10,000.00
contribution. ‘

GRAZTANO related that subsequent to the trial of the subjects, he received his

. $10,000,00 in cash from BUL3ER. According to GRAZIANO, he received no profit
R in any form from the transaction and he made his contribution without any
R offer or pressure of any kind being used to induce him to make it.

T

GRAZIANO advised that D'ANDREA is the only one of the defendants with whom he

‘ D was gequainted and his contribution was made solely on the basis of his personal
7 friendship with D'ANDREA. GRAZIANG first met D'ANDREA about ten years ago at

PRt resorts located at Benton Harbor, Michizan, and later continued a rather casual .

] . association with him at Michizan resorts and in Chicagos. GRAZIANC recalled

4.":%5 - .that D'ANDREA occaslonally bought groceries from him, in amounts only for

+ o= - personal use. He denled that he had e ver had any businesa dealings otherwise

* >~ with D'ANDREA and stated that he has never been a member of the Italo American

‘l'n \1: +.  Hational Unlon. .. . o . :

" .
ro PR 4

- ST Dep229

. . -
- .
‘w—- —— - — ~ - - -

~ - -, - L. -

- m———



" Chicago File 58-194 ° +
- - iR :1ab - oo

o

GRAZIANO stated that he has not sgen D'ANDREA at all since at least six
months prior to D'ANDREA's conviction. He denied that since the fwrnishing
of the funds for the bail bond he has ever been approached for any loan

or contribution on behalf of any of the subjects to apply on income tax
claims or otherwise. GRAZIANO also made a general denlal that he has any
knowledge other than what he has read in the newspapers of any possible
bribery or irregularity in connection with instant parolss. o

i il s S e b B e - SR ET T e [TPIeR TR

- e e




-y

F

Chicago File No. 5B8-194
*, JFG/KLH:BPA/1ml -

by

o N
; A

’ ;. ‘

T

h 4

z

. v
L
7,
/
L
.

. AI%THGIF!*?ER’E was interviewed October 11, 1947, at his place of business, the
City Beverage Company JCK 51 Chicaro Heights, Illinois, by

Special Agents J; Y=

PERRY readily admitted that he had posted $10,000 bond by ceshiers check dram on
the Chicago Heights National Bank on behalf of PHILIP D'ANDREA. D'ANDREA
personally contacted PEWRY to post some money for his bond. He informed PERRY
the purpose of the bond., PERRY told D'ANDIEA that he would be able to post

. +$10,000, which was agreeable to D'ANDKREA., PARRY stated that he was contacted
several days later by Attorney JOSEFH I{-BUIGER of Chicago, who requested him to
bring the money to his office at 139 North Clark Street. PERRY stated that the
money used consisted of personal funds that he had at home and funds that he had
withdrawn from his safe box in the Chicago Heights National Bank, and also

~ $2,000,00 loaned to him by his brother, PASCUALE, who is a partner with ANTHONY

" PinRY in,the Pabst Blue Ribbon Beer distributing tusiness in Chicago Heights and

2

: . Kankakee, Illinois. FEHRY stated that he then took the cash that he had collected

over to the Chica:ago Heights National Bank, where he had a cashiers check drawn

PERRY wes very evasive when answering the question as to whether the $10,000.00
consisted of his personal funds, and contradicted his story several times. In
one instance, he stated that he had withdrewn the entire amount from the Chicago

. Heights National Bank and took the money to the cashier and requested him to make
© . up the cashier's check. When further questicned on this point a&s to why he used

- this procedure, he then gave the facts set out above. PERRY was asked if he had
~ given this  jnformation to the Internal Revenue Department, and he stated that he

M did not give them information as to how he secured the funds. PERRY stated that
¥ he brought the funds to the office of JOSEPH I. BULGER, the exact date unlmown, and

v With a group of several otler perscns, brought the money to the American Casualty
. Insurance Company. He stated that he did not know any of the other persons who
w-accompanied hin to the American Casualty Insurance Company .

i“While et the office of Attorney BULGLR, he stated that he met an acquaintance of
.,his by the rame of WILLIAJ D'AMICO, who steted that he was also contribubing to

* the posting of the bond of D'ANDREA. He did not state how much this share of the

-~ eontribution was. | . TR

" PERRY stated that no pressure was used at the time D'ANDREA requested him to post-

-the bond, and that he received no profit or fee as a result of posting the bond,
-He stated a receipt was received by him for the $10,000.00 that he postede He does
.not recall the exact date when his money was returned, but stated it was some time
after the trial was over. He stated that he received the money in return by check
several months after the trial was completed. . =~ -
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The reason given by PeRRY for posting the bond was that he has
been personally ecquainted with PHAILLIF D'ANDRUA for the past twelva years.
D'ANDREA has spent & greater part of his time in Chicago Heights, Illinois,

It was striotly for personal friendship that he posted the bond eand stated
that his refusal to post the bond would in no way affect his beer distributing
business in Chicapo Heights or in Kankokee, Illinois. He stated he is in

no way oontrolled and no interest is held in his business by members of the

. JV:-' © Chicago syndicate,

FERRY steted that he was not acquainted with the parole of the -
subjects until he read about it in the newspaper and was quite surprisad

that they were paroled.

¥

il

- ' |

R " " PERRY stated thet he started in the beer distributing business

L immediately after prohibition was repesaled and took over Iabst Blue Ribbon . i,

Distributorship about 1937. He apperently is enjoying & pood income from
this business, MHe stated that the only other member of the Chicago syndicate

that he has met 1s JACK DIANOND,

PSRRY also was asked if he had made eny contributions to the tax

settloment case of CAMPAGNA, et a)l. He stated that he did not. . He did staeto,

-

% .. . however, aftor soms cuest:oning that he had heard from & friend of his "in a #

.+ ' spot" that funds were being collected as "loans" to pay the income tax settle- !

K mengt of CALPAGNA, When pressed for further information, PERRY stated that he 4

did not wish to disclose the name of the friend nor the spot where he had 3

heard the funds were being collected, PERRY concluded by stating, "I think ’

it is better beys when you keep vour mouth shut. ‘You don't get in troubls -

and that way no one will be hurt." o |

. ”

The fellowing physical desoription and information concerning ;

ANTHONY FERRY was obtained by observation and interview; "

N ,

Name ; ANTIONY FPERRY N

- Reco: White y

: Sex. Male - #

Nationality: Italian T

Date of Birth: September .15, 1903 T

- Place of Birth; Chicago Heights, Illinois ,

e : . Hei{'ht: . B 3" - *-rq.t T s -'-’._.,,.1-"_r VA »

Weipghta 154 pounds .

Eyes: Brown ¢

- Hair: Black . )
T . .- - 10 - . A . L
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Complexion:
Bducetion:
¥arital Status;,
¥ifeq
Daurhters .
Sonss

Fathrer;,

Yotheor:
Arrest;

4

Huddy

Completed grade school
T'erried

LAVEA

BARVARA, ape 11
ANTIICRY, age 16

SANDY, age 17

SANDY PEHRY

JOAUTIIA PoRRY

Adirits none
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R CAY Chicago, Illinoiss ' _:";g;gﬁpffai.‘~ﬂ;ffﬂ;;*'“' "

. e emi11 consider the advisgbility of reinterviewing JOSEPH I. BULGER, 13l North -
Clark Street, after the interview with ANITHONY ACCARDO, concerning the use of
his name by ACCARDO, and for any information in connection with instant paroles.

#7111, after the completion of the interviews with the individuals posting cash
collateral for bonds for the subjects, interview JOSEPH BULGER. concernlng ﬂlS
connectlon with the bond matter.

#ill interview the following individuals who contrlbated cash collateral toward
the bonds of the subjects of this case in 1943 and 1oLz & S .

LOUIS B, COHEN, Seneca Hotel, Chicago - $10,000
Mrs. ELSIE PLEIG, L30U Marine Drive, Chicago - 10,000

R +47i1). interview SAM RINELLA, 775 South Chappel Avenue, with reference to his
posting $5,000.00 cash bond through GEURGE CHLHONES 105 North Clark Street,

for RALPH PIERCE.
| B '
T *Will interview EINARD DOBIIN, possible address 5107 South Blackstone, with
f.. . reference to his posting $20, J00.C0 bond through Attorney JEROKE JOHIISON, 1
P North laSalle Sireet, for the bond of HALPH PIERCE.

4#Will interview JOLEPH FUSCO, Gold Seal liquors, Inc., 707 West Harrison
R Street, as he requested CHARLES and pHILLIP LA MANTIA to contribute toward
Sa D'ANDIEA‘S bond.

H'f T 7. {11l ‘interview GECRGE F. CALLAGIAN, Attorney, Bankers Building. CALLAGHAN
L represented all of the subjects in the bond matter.

5”»%44_ 7i1) interview TICLAS O*NELIA, former president of the Italo-American National

'_LWill interv1ew HARRY RUSSELL and DAVE RUuSELL, nho may be residing at 6Ll west
Madison Street, Chicago, Tllinois, ¢oncerning their contribution of $8,000.00
toward the posting of a bond for RALPH PIERCE, transaction handled by DAVID V.

he o ARNE M‘;;&1 C T e 124_.':'.'3,’,,:,.__;‘--_-‘_. S o q
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Union, who asked SAM GAROFOLO to put up cash collatersl for subjects! bonds. SRR
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At Chicr-~, Tllinois (Gént'd.)

Will locate and int..view PASQUALE PERRY Concerning his contributing §2,000,00

toward the posting of $10,000,00 cash bond for D'AIDREA through his brother,
TONY D'ANDIEA,

At Oak Park, Illinoisi .

At River Forest, Illinois: J 7(0 )
-) 3

#¥il)l interview ANTHONY ACCARDO, 1334 North Ashland Avenue, in regard to his
using the name of JOSEPH I. BULGER while visiting DeLUCIA and CALPAGHA while

they were incarcerated in Leavenworth.

#ill 2lso interview ACCARDO for any knowledge he may have in connection with
the securing of the paroles of these subjects,

inkoatispaddbiinis,

-PENKDIXG~

s . e e




" WASHINGTON FIE

T

£

CHICAGO, ILLINOIS
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DATE WHEN MADE -

10/15/47
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LOUTS CAKPAGHA, with aliases ET AL
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FEFERENCE

SYNOPSIS OF FACTS:
o -+ - bonds of Subjects maintain these contributions were made

- 'agny coniributing any additional funds on behall of Sub-

Troin varioms individuals for bond of Subject DELUCIA states

H0 5:1'M|$Tté'_s

_ participation in parole matter and disclaim ever having

DETAILS;—» &Y Qhicaro, ﬁllindis :
pad A sy -\

AT _'f"*«-._ ot

‘Witnesses interviewed mho uontribated ¢ash collateral on

because of friendships with the Subjects or at the request
of mutual friendsy These witnesses deny that any pressure
or coercion was brought to bear in the securing of this
collateral, Collateral returned to them after Subjects
were sentepced, None of the witnesses interviewed re-
c&ivod any,lntereut or bonus on their cash advances. All

jects for @ny purpose, JOE'¥{ISCO who solicited $50,000

he-zecelved no fee or commission for so doing. He re-
fuses to nnqwnr any anestinong concerning cont.ribut:.ons to

r&d ror sé%tlement ofiiéi_éiaEQ“ééé;;;t any of the Sub-
jeGts. P GLLLI FLAMDO and GRANATA, Republican Committee-

mén- from the 20th, 25th and 27th Wards, respectively, deny

been approached to assist parolees. Disclaim Republicans

sold out to Democrals in 194G election and stated there was

no terrorism in their wards during 1946 elections. Deny

any knowledge concerning any 1rregular;tles w1th respect to S
the release of the Subjects on paroxe. ’ {’q,"/
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—-,V it ‘bonds .of subjects in this case somstime in 1943, exact date unknown.
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The following interview was conducted by Special Agent_
October 14, 1547:

$EOD. \'{‘"I LI

"‘.‘-., .L" .":'.‘. -

::/7C_h

8046 South Rhodes Avenue, advised that he coniributed $7500 from

" his personal funds ih the order of a cashier's check to apply colleciively on the
ARADO said that

“he ‘was contacted by JO& FUSCO, who cams to his offlce and asked him to put up -

the money, as a matter of friendship between the two of them, ARADO cbtaimed a =

‘cashigr's check in the amount $7500 from the Central National Bank and took
it to the law office of JOSEPH BULGER, where it was placed towards the bonds
of the subjects and at which time he received a receipt, which he now has in
his possession. He mentioned that several months later he received a telephore
call from an insurance company, nams and address unimown, advising that his
"money could then be refunded to him. This money was repaid to him in the

. tform of a check but he could not recall the bank on which it was drawn.,

R ARADO,' who was. a8 car lot produce salesman for the la Marrita:Brothers Arrigo -

Companyy, 28 South Water Market, advised that he knew none of the subjects and
that the only reason he put up the money was because he was requested to do
50 by JOE FUSCO, whom he had known most cof his 1life and who, he stated, is
one of the executivaes of the Gold Seal Liquor Company in Chjcago.

ARADO further advised tha't. he 'received no remuneration of any kind for postlng ’
o this bend.” He stated that no pressure was put upon him to post this bond and "~

~he knew of no irregularities concerning any tax matters or parole matters’
~involving the subjects, He said that he has not bemapproached since that
time to contribute in any way towards any matters involving the subjects.
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I‘Rﬂ'ﬁfrAﬁﬁlGC’, Secretary-Treasurer of the LaMantia Brothers Arrigo

wns interviewed on October 14, 1947, by Special Agents i
t ARRIGO's residence, 7637 South Park
Avenue, capo, l1llinois,. é’>c__

PN ARRIGO mdvised that he contributed $10,000 from his personal funds
" . +to apply on the bail bond of all of the Subjects in 1943, ARRIGO's contribu-
Y tion was made upon the recuest of JOE FUSCO and was made on the basis of many
years of personel frlendship belween ARRIGO and JCE FUSCO, as well as other
mambers of the FUSCO family., According to ARRIGO, no pressure was used to
induce him to make this ocontribution. He stated thet FUSCO did offer to pay
an unspecified amownt of imterest to ARKIGO but ARRIGO refused this offer,
stating that he did not consider this & buginess loan but entirely a personal
matter based on friendship., ARRIGO stated that he was not scquainted and is
not mow aoquainted with any of the defendants for whom the bond was posted.

- ARRIGO udvised that his contrivution was in the form of a cashier's
~ check which he purchased with §10,000 cash. He ex lained that he was then
and still is an owner of raece horses and that he kept an amount of cash on
hand in connection with his horseracing operations. ARRIGO exhibited to
Lgents a receipt for the cashier's oheck referred to, receipt No. 161498
dated April 6, 1943 in the smount of $10, 000 payeble to FRANK ARRIGO end
drawn on the Central National Bank of Chicegoe.
F
. ARRIGO related that the $10,000 represented his personal funds
-onlyd At FUSCO's direction, ARRIGO took the oashier's check to an attorney ’
at the latter's office on North Clark Street, AHRIGO recalled thatthis '
ettorney's name was BULGER., ARRIGO was accompanied to BULGER's office by o
FUSCO and delivered the cashier's check to BULGER. According to ARRIGO's i
recolleotion, he was given no receipt for his contribution,

ARRIGO stated that he had no understanding with }USCO or otherwise o
a5 to. whether his contribution wag to apply on the bonds for one or for all
of the defendants.

ARRIGO recalled that subsequently he'was refunded in full for his
$10,000 contribution, the refund being made in cash by Attorney BULGER at .
the lstter's office, ARRIGO stated that he received no more or less than ST
$10,000, and so far as he recalled, he did ‘not give a reooipt upon the 3
return oi‘ this sum of monay. _

L.l Concerning his relationship with JOB FUSCO, ARRIGO advised that
"?,+ . he has known FUSCO's entire family for many yaars, and he first became

. - . o .,
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acquainted with JOE FUSCO's father, CALLO {ph.} FUSCO, in the old country,
Italy, After ARRIGO end the FUSCO family came to Chioago, their families

_continued to be good friends. ARRIGO denied, however, that they had ever
belonged to any soclal or fraternal groups together or sny other orgeniza-

tions, When quastioned as to possible business relationships between him-

self and the FUSCO femily, ARRIGO stated that JOE FUSCO's uncle, name un~
* . knowmn {possibly PHIL FUSCO), oocasionally bought produce wholesale from

Laliantia Brothers Arrigo Company eand in turn sold this produce to retailers,
ARRIGO mentioned that JOB FUSCO's father also occasionally accampanied the
uncle in this enterprise., ARRIGO steted that there were no other business
dealings between himself mnd JOR FUSCO or members of the latter's femily.

' ARRIGC stated that mll of the Subjeots in this matter are unknown
to him personally, He denied that subsequent to the matter of the bail
bond that he has been contacted for eny loan or contribution on behalf of
any of the Subjects for the settlement of inoome tax claims or otherwise,
AKRIGO also made & genereal denisl of any knowledge of bribery or irregularities
in comection with instent paroles.

ARRIGO advised that he is partially incapecitated by heart trouble
and that for the last several years he has devoted only part of his time
to his business. ARRIGO steted he has no interest in the Krispy Kleen
Vegetable Campany, ARRIGO alsc specifically denied that he is acquainted
with4Subject D'ANIREA who, as reflected previously in this investigation,
wag offered employment by the Krlspy Kleen Vegetable Company.

It is noted thet Fhiladelphie teletype dated Ootober 10, 1947 in
this case shows the name of PHILIP ARRIGO, 7637 South Park Avenue, Chicago,
as having contrituted $10,000 on the baeil bond. It is noted in this regard
that FRANK ARRICO resides at the address given. FRANK ARRIGO at the time
of interview advlised that he has no relative by the name of PHILIP ARRIGO
and that no such person exists to his knowledge.
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On October 1k, 1947, lirs. LUCl {ULZIATA, the former LUCY*CARUSO, was
interviewed at he f .cven Street, Chicago, Illinois, by
Special Agents Vi d =

1os NUNZIATA advised Agents that she had no information whatscever relative
to instant matter. Sne stated that the money that was put up for the bond

of subject parolees was put up in her name by her sister, DEHLILA CARUSO.
¥rs, NUNZIATA shtated that at the time this was done, she was ill, and her

bk D LTV AL E LR BV Vo el Y am e Yae T HMednT REoISw BT S -_—

sister handled the matter, putiing up $5,000,00 for each of them.

DEHLTLLsCARUSO was interviewed at the same time by Agents and advised that
at the time of aprrehension of subject parolees, she had put up the sum of
$10,000,00 for the bond of subject paroieess She put up $5,000.00 of this
money in her ovm name and $5,000.00 in the name of her sister, LUCY CARJSO.
She stated that at that time, her sister LUCY was sick and she had handled
the entire transaction. She advised that the money that was put up was
taken from the AD!! Sales Company, a juke box operating business that is
ovmed jointly by herself and her sister LUCY, and thal as the money from
this business was the actual property of both of them, she had put up
£5,000,C0 in the name of each.

T e PR ST S, B S T

- DEHLIEA CARUSC at first stated that the money was paid by check and that

she believes she had turned the money over to the American Casualty Comnany,
which Avas the bonding agent for subject parolees. lLater on, however, she
recalled that she had actually turned the money over to Attorney JOSTPI I.
BULGER and had taken the money to him at his office. She stated that she
was given a receirt for the meney at the time she turned it over to Attorney
BULGER, but th:t she returned this receipt when Attorney BULGER reraid her
the meney she had put up to be used ss part of the bond. She advised that
she thinks she put up this money in the form of a certified check dravn on

+ham MNomtasrT WMaddanadl Banlr A Mdsnen Tl T4l =
WIC Vol bl dd Nawliiidl #alin Vi Vilvopdy _I..I..I..LJI.U.L.‘.".

DEHLILA CARUSO stated that she received no profit from this transaction
whatsogver, and that she merely did it as a favor for a friend, and e:pected
no profit from it. She has to this time refused to divulge the identity of
the person who requeslod that this money be put up as a bond for subject
parolees, but did advise that the request came to her through her brother,
DQACNICK, who resides with her. 5he steted that this friend who made the

" request through her brother had at one time loaned a larger amount of money

than the sum of £10 0N _0N to horgalf whan gha nasdad 4t in connection with

+
W w,wvvvvv Tl W el WAL MAGTNIT M AV Jdl WWIMIICY ULAILL T L WL T

" A Sales Company affairs, and, for that reason, she had willingly put up

the $10,000,00 for bond when requested to do so by the as yet un-named
individual.
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She stated that neither she nor her sister has put up or loaned any money
to pay the Government's income tex claim against subject narclees, nor have
they put up or loancd any money to be used in procuring the paroles of

~ subject parolees. She further advised that no one has, at any time,

+ ~ contacted her to put up any money for the above purposes. She stated that
she had nothing whatsoever to do with procuring the paroles of subject
Tt parolees. She advised specifically that she does not know D*ANDREA, GICE,
DeLUCIA or CAMPAGIA. She advised that she does not know Attorney Burnstein
nor is his name familiar to her.

2

Neither IEHLILA CARUSO nor her sister Lucy

could furnish any further
information relative to this matter. . . S
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f
EDWARD 5,TODY, an sattorney in the law firm of Churchill and Cody,:
130 North Wells Street, Roam 1818, Chicaifli.“iiviawed on Ootober 14,
1947, at his office by Specisl Agents

CODY advised that in 1943, he contributed an amount, of which he was
rather uncertsin but which he beliaved was possidbly $10,000, to apply on the
bail bond of the Subjectse Aoccording to CODY, the money which he contributed
did not represent his funds at all but rather the funds of a client of COIY,
CODY expleinmed that this cliemt, whom he represented then sand whom he still
represents, desired to make the comtribution without having his name entor
into the matter, and it was at this olient's request that CODY made the con-

- |
-

- gpibution in the form of oash which wes furnished him by the client. Accord

ing to CODY, he himself delivered the $10,000 to an attorney at the latter's
office in the building at 138 North Clark Street, Chicago. CODY was unable
to advise the neme of this attorney; he was speoifically asked whether it was
JOSEPH BULGER but stated be oould not recall if that was the bame or not,

CODY advised he was aware that legal procedures were available by
mesns of which he might be required to divulge the neme of his elient re-
fetred to above, He stated, however, that becsuse of the attorney-client
relationship, he did not desire to discuss the matter further at this time
or to diwlge the name of the olient voluntarily, and that he would reveal
hit olient's nsme only after he has consulted with the client and obltained
the latter's permission. CODY stated that his olient, who is & reputable
Chioago businessman, was presently out of the ocity end in Wisconsin end is
expected to return to Chicago on Monday, October 20, 1947. COUY stated that
he would, at the earliest opportunity on or before the date mentioned abovse,
request his olient's permission to reveal his identity and that he, COIY,
would then advise the Chicago Office thereof.

ot

: . Concerning his olient, CODY mentioned that this individual is of
Italien nationelity end remarked that he did not kmow how the client was
induced to oonmtribute $10,000 unlese it was by means of pressure of some
sort. CODY stated he had no definite knowledge of suoh pressure, but
indicated he believed his clisent would not have made such a contribution
ebsolutely volunterily, CODY expressed the personal opinion that the induce-

ment may have been his olient's nationelity and the fact that the Itellens .

are inolined to be very clamish, L
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CODY stated that based on hig knowledge of his client's affairs
he feels sure that his oclient has not beon approached for any loan or
contribution on behalf of the Sub jects other than the bail bond., He also
+. stated he is positive that his elient did not ect in any way in connection .
ATRE with the obteining of the Subjects' paroles, CODY, himself, made a general
-, denial of any knowledge of any contributions on behalf of Subjeots, except
ST ag get out above, or that he had eny knowledge of the manner in which
" instant paroles were obtained, -
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-DOBKIN, 5104 Blackstone, Picadilly Hotel, tele: ay 0628,
was interviewed by Special Agents
October 1k, 1947, at which time h sned the Iollowing InTOrmATIons: % ’C

i, He advised that he posted $20,000,00 oash bond on behalf of defendant RALPY

-~ PIERCE. He stated that this was done at the request of RALPH PIERCE, who .
+.~- has been & ¢lose personal friend of his for over tmenty-five years., DOBKIN

", advised that PIEKRCE requested him to post this money some time during the .
early part of 1943, and that the conversation concerning the same probably ]
took place during the course of a poker game either at the Croydon Hotel or

at Russellts Bar and Grill, State and Van Buren Streets.

DOBKIN further stated that he delivered this money to his attorney, JEROME

7 JUHNSON, who handled the details of posting the bond. He advised that he 3
" was repaid the full amount in about three to six months after PIERCE was -

»mw-. - dischargeds He believes that it was repaid by check from the American Casualty

Companys DOBKIN stated that he received no commission or fes of any kind for
posting this money, but did it purely as a perscnal favor for PIERCE.

DOBKIN advised that he did not know Attorney EUGH\TEZ%EEWS‘IEIN and disclaimed

any knowledge as to the manner in which the dafendants in this case obtained

their recent percles. He dendied that he had made any contribution to any
fund or was acquainted with any irregularities in the settlement of the tax
clalns against any of these defendants. _ :
* . .
. ~ “DOBKIN ‘further stated that the only one of the defendants he knew besides
27~ "~ RALPH PIERCE was CHARLES ®Cherry Nose®™ GICE, whom he has occasionally played
- ©cards with. DUBKIN advised that his occupation was & bookmaker.
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=tiration was conducted Ly Special Agents_ ~
ﬂé’ C:_h_

October 14, 1947.

ANDFEW Jeo FLANDO, Pspublican Committeeman for the 25th Ward, was interviawed

LY Ve s sy IV i vvl»u_.l.vvuv T L a2l TdS AL

at his office, 160 North I1asalle Street, Room 1629, chlcago. FLANDO is in

~w .. the Motor Fuel Division of the state of Illinois. FLANDO stated that he was

.7 acquainted with only DE LUCIA and none of the other parolees. He stated that
he has not seen DE LUCIA since his parole but he has seen DE LUCIA's wifes I
He stated that no discussion was had relstive to the paroles at the time he {
bad conversed with here

e FLAMDO indicated that he knows nothing about the manner in which the paroles
wers gecured hnor dpoes he know :mvi-hi ng abot any allep‘e(i "mv-of‘f!' in connection
with the securing of the parolss. He stated that he had never been contacted
by anyone at any time to use his influence to secure the parcles for these
parolees. He denied ever having assisted these men in any respect or for any-
purpose at any time, TFLANDO stated that this vicious rumor with respect to
the Republicans "eclling out® to the Demucrats is nothing more than the figment
of imariration of those writing for the newspapers. He states that he knows

_ of no terrorism whatsoever during the Wovember, 1946 election and claims that

>+ it was positively absurd to think that there was any terrorism necessary in
order sto secure the necessary votes for the Democratic Party as they have been
in the majority in this ward for many years. He stated that there was nothing

. to thet rumor that it was necessary to secure the parole of these men in order

- to result in a Democratic victorys, He was poslitive the Democrats would have
won the election regardless of the parcle of these mene He stated that 1t was
not necessary to exert any ouvtside influence in giving the Democrats a i
ma jority in this ward as they have been the strongest party for at least the
past twenty years. Ho also pointed ouvt that the precinet captains and the
ward committeemen could not sell their people on the Republican Party month

. after month and then sell them out to the Democratic Party during the lasi

' few days Jjust before an election. To deo so would weaken the party ard the

organization beyond repairs. He clalms that this rumor was vicious and he - :

knew of no grounds for such rumors.

FLANDO wanted to call Agents attenticn to the fact that he had nothing to do -
with the parole of anr of the subjects in this case nor had he ever been conbacted ;
in connection with this parole matter., Ho .also wanted to point out that this
# «x .. rumor of terrorism resulted primarily from newspaper publicity rather than o
‘ frOm the activ1ties in the ward over whlch he controls, namely the 25tH ward. L
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He advised that he has been acquainted with PAUL RICCA, one of the defendants,
for many years, and that he also knows all of the remaining defendants. FUSCO
stated that he did not post any money for bond for RICCA or any of the
defendants, but that he did solicit funds from CHARLES LaMANTTA, PHILIP
LaMANT 'A, RUDOLPH SWANSON and FRANK ARRIGO, all of whom are connected with

the LaMantia-Arrigo Company, which is engaged in the produce business. He
stated that he was unable to tell the exact amount that each ocontributed
becausgse it was his recollection that thay brought the money directly to the
bonding company, but that he believes the total amount posted by all of the
individuals that he solicited was $50,020,00. He stated that he did not put
up any of his own cash as he was not in a positlon to do so at that time,

but had he been able %o, it would have beaen unnecessary to solicit these

other peoples

FUSCO advised that he did nol receive any fee or commission for his services
.in this regard, and does not believe that any of the individuals whom he
solicited to contribute received eny rewarde FUSCO denied any knowledge of
ayy irregularity in the manner in which the defendants obtained their recent
parole. : '
‘When wasked if he had contributed or solicited any one to contribute any
moneys to & fund for the settlement of the tax claims against any of these
defendants, he replied, "I do not care to answer any questions regarding
that matter at this time.®™ He gtated that he did not know when he would
be in a position to answer these questions, but did make the remark that

o occasionally a man in his position ia called upon to do things he does

not want to do btut cannot very well decline to do, and that he did not
-want any publicity in this matter because of his business connections.
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JOB FUSCO, 707 West Harrison Street, an e Liguor ,é) >
Company, was interviewed by Special Agent Q.
7 -n October 1k, 1947, at which time he furnished the Io tions :
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The following invastication was conduched by Special Agent-
R > 1 -

Reference is made to the report of Special Agentmatec‘.

Octoter 6, 1947 at Chicago, Illinois, Page 9, whe€Tein it w bo noted thaté >
the Republican Committeemen for the 20th, 25th, 26th, 27th and 28th VWards

were listed.

WILLIALY JOMHV GHANATA, Republican Comnitteeman for the 27th Ward, maintains
an office at Room 705, 205 West Wacker Drive, at which place he conducts

Commissioner's hearings for the Industrial Commission of the State of Illi-
e N Netrahor 1/ 10277 OANATA was intarviagwad. At "1|"‘ +4ra nc‘a ﬁ'a}'jed

LVt Wil MWL WWGL Ay LJH Ty Vivandaain AfiVUd ¥ ADTT O Fiqr] Vs L4

that he was not acquainted with any of the parolees. He stated that all he

knew about them is what he had read in the newspapers. He indicated that he

knew nothing of the manner in which the parolees had secured thelr paroles

and had not been contacted at any time te use his influence in assisting any

of the parolees., lie stated that it is trus that he is the Republican Conuittee-

man for the 27th 7ard but that as such he would not be in a position to bte

of any material assistance to any of the parolees in a federal matter. lie
states he 1s an attorney and has not handled over a dozen cases in his entire

c&reev in the Federal Cowrts. As a result he is not too well acquainted with

any ofi the Federal officials or the Federal Courtse. Hc stated it is for this

reason that prokably no one contacted him to use his influence as they knew

that he was in no positicn to be of any assistance. He emphatically disclaims

~ uslng his influence to assist parolecs in any manner or for any purpose.

GANATA stated that he rather rescnted being interviewed in view of the fact
that there were a nunber of maliclous rumors circulating with respect to the
marner in which the 1946 election was handleds He stated quite emphatically
that such rumors unquestionably resulted from the "Chicago Tribune" publicity
as well as from the imagination of their reporter JAIES DOHERTY. In this
connection he mentioned that on election day JAMES DOHEATY came out to the
274h Viard in a two-way radio car and anpeared to be quite excited. GRANATA
stated that DOIERTY acked him to get inte the car with him and whonever

annarmrariad him and ADANATA ra'f'nunr‘ +n do 50, NOMMTY +han +n7d khim +hnat

G RGN LN dadd QR L L WA AT e b Valdioll UG LA LLLIE WAV

it had been rumored that they were geing to do away with GRANATA or possibly
only kidnap him. GHANATA indicated that he could take care of himself and

- suggested to DOIDNTY that he might accompany him, GRANATA, around the warde

GRANATA appeared to be proud of his orpanization and wanted to show DOIERTY

"how his organization handled an elsctions DOHERTY refused to join GRAVATA

and stated that he had to go to other wards where there was possible violenceas
GRANATA seemed to be quite incensed at DOIERTY's actions and the apparent
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publicity that was recelved at this time and felt that the "Tribune" was
merely trying to support malicious rwsors which had started throuph previous
S publicity; As a matter of fact, GEANATA stated on one occasion he was asked
- Yo to give a M"Chicago Tribune" reporter a8 story to support, previous publicity, .
7*:% . " which he refused to do. He would not elaborate on what the story was.-

#<™: GRANATA pointed out to Agents that he wanted it understood that no terrorism

existed in his particular ward or any other ward to his knowledge. He stated )
that there are the uwsual fights that occur at any election but that to his ]
knowledge there was no blood sheds He also pointed out the fact that there
are sixty-seven precincts in his partwcular ward and only six of these precincts

ERE are Ttalian precinctss As 8 result there is very little difficulty experienced.

4 . In this connection he pointed out to Ageuts that -if. the ward was p“eaonlnantly

<. »¢ ‘Ttalian that he would have more headaches than he presently experiences. -

T ) He'stated that the rumor that the Pepublicans had "sold ot to ‘the Democrats
- wes utterly ridiculouss He maintains that had the Republicans received twice
as many votes as they did roceive they would have still lost the election
by at least 10,000 votes for every ward in that area. He states that these
wards are predominantly Democratic wards and there is no necessity for any
political vice, such as securing the parcles of such men as in this case, to
. carry.these wards for the Democratic Farty. Hec states that whether these men
. wera released or not the Democrats would have still carried a sizable majority -
vote i these wards and at no time was it ever necessary to solicit hslp frowm
the Republicans to carry that ward Democratics GRANATA wanted to emphasize
to Agents that he knew nothing about the parolees nor the manner in which
they secured their paroles nor did he know of any alleged '"pay-off" in this
matter. He stated he did know one fact and that is thal as far as he was con-
cerned the parocle of these men did not efTect the alectlon retLrnq in his
ward. - -
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On October 1k, 1947, Mr. SAM GARAFOLA, 1232 Vine
was interviewed by Special Agent inan 4 2 <
attempt to ascertain the present whelcalouts OL LLUAS O'WiLIA, wno requested
lre GAWFOLA to put up $5,000.00 to be used as bond money for subject parolees.

Mr. GARAFOLA advised that O''ELIA has been deceased for the past two or three :
years. He further acdvised that he had been in error when, on previous interview, .
he told Agents that at the time hep:t up this bond money, Mr. O'NELIA was the

* President of the Italo-American Union. lie gtated now that Mr. O'NELIA was "
never president of this organization to his recollection, but was a very
prominent and active member therein. He believes that at the time he put up 4
this money, Iir. LATEICE KARING was aclually the president of the Italo-pmerican
Union. ile stated that he is fairly well acquainted with Mr. MARINC.
L]
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T owing interview was conducted by Special Agent—
&on October 14, 19471 L, €
RICEARD KL CARTHY, X805 East 77th Place, Chicago, Illinois, advised that he
.. contributed $2000 cash from personal funds to the bond of RALPH PIERCE sometime
‘e, in 1943, exact date unknovn. MC CARTHY, who was the owner and operator of the - - '
AERRE Fran}d:.n—charthy Company, 2121 South Wabash advised that RALPH PIERCE " '
" called him on the telephone at his place of busiress and asked him to put up
" the $2000 bond. - He said PIERCE told him he was in trouble but did not go into
detail., On the basis of personal friendshlp and business with PIbRC:..,
LT utruzu bd-LCi DB 'L-UUK WQUW J.Il L.db[l d.HLl UTGﬁgIlb .l.b 'DO 'DIH J..aW U.L.L.LC.E
of JOSEPH BULGER, where he obtained & receipt for the money. MC CARTIY stated
he had known PIERCE since 1934 and PIERCE was a good customer of his.

5\

. MC CARTHY further indicated that he was acquainted with CHARLES GIOE by reason
“-* " of hig patronage of his gasclins station.

\MC CARTHY édviséd that the money was returned to him 'about four or five months
later and that he received it in a lawyer's office, name and address unknown.,

o lmm LRt 1+ el At et e -
J.LIU mutn: was JUPG l-\.-l vO nim in 033“, anu GU UIIGU v 1ims thq LCQQ.LFU was ta}\UJJ ut).

He said he received no profit ar comnission for putting up th:Ls money but that
it was ;Just. a gest.ure of hlS frlendshlp for PIERCE.

. Accordzng to MC CARTHY, the only subjects he knew were GIOC and PIGRCE and

= =< no threats or pressure was made upon him to put up the bond. He further

~a.~ + stated4that he kmew of no irregularities in connection with this matter or - -
- any tax matters and that he md not been approached since the above incident

-~ " for amny loans whatsoever,
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JAMES PACELLI, 1264 West Lexington, telephone Canal 4667, Chicago, Illineis,
was intervieved by Special Agentmm the Chlcago Office on
October 15, 1947, He advised tha Vas Gl utor for the U. 5. Prewing
Comnaryy and has been in business for himself for the past 15 years. He

stated his place of business is 1218 South Sangamon Street, telephone

- Monros 1191 Chicago, Illinois. He said his father formerly was Deputy
© U. S, Marshal. His father's name is OINOFRIO PACELLI. L >
ENRERE A : - : —
. JAMES PACELLI claimed that he is new in polltlcs and received his appointment.
as Republican Ward Commiiteeman of the 20th Ward in the election of Apr J..L,
1944, He stated that this job is good for four years. So far, he claims,
he has had quite a problem in organizinp the Republican Party into a sm00th-

running organization. He realized that during the past election, that is,

the election of November, 1846, the Republican vote decreased over previous
elections. He stated that this could be attributed to two facts: first,

' the Republicans selected a poor opponent when they selected "ROOT" to run against

<.~ the present Mayor, KENNELIEY; second, he has been in office too short a time . | !

to get the organization runnin- smoothly and, as a result, the Democrats
he ceaid

o ela AaratsAorahla advaneras avar nravione n.lc Y 44
madge Considerac.e alvdnce over ML V.iL0OUS ® CthﬂS. In addltlcn, 14 Ol

the Democrats were able to glve oult 500 jobs against the 55 jobs avail ble
for the Republican Party. He stated that he is devoling his sfforts to
betterlng the position of his people in the Z0th Ward. o _ ,

hd

- —

PACELLYI stated he had also heard rumors to the effect that the Republican

Committeemen have sold out to the Democrals, which he stated was absurd. He
37" said tMe Democrats did not need the Republican vote to win an election. So
) far as he knew, none of the Republican Conmittoemen in the Italian Viards

had sold out +n the Democratic Party and he was of the nmmon t+hat +hr—=v

(=L = A ¥ uWirae i Il ) S5

rever would., He voiced the opinion that if the Republlcans kad selec’oed a
prominent man like WRIGLEY or someone of his caliber, thal they could have
beaten the Democrails in the past election but the man selected did not compare
with the caliber of the present Mayor. He stated that he has been a Republican

- iwa — o

-y o

all of his life and, in spite of that, he has to admit the Republicans '
have fallen down somewhat in sele ct.ing the proper caliber of people to [
. represent them. Neveriheless, he claims he is devoting every effort to better L
o the position of his people in his ward, and he said it goes without saying \ g
that his ward has probably the greatest number of financially poor people in b
" the City of Chicaro. He stated that in the event the Republicans were able Ly
: to give out the same number of jobs the Democrats are able to give out /
£ that they would have no trouble whatsoevcr m getting a greater Republican i
el -vote in that -war(!. ;: . "',‘- ,“-'. v Mg \’. .:7;), ’ , }EJ
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‘_iﬁ_' PACELLI c¢laims that the November, 1946, election was an wmsually quiet
24, election and that no terrorism existed in his ward or any of the Italian wards,
> to his knowledge. He was inclimed to hold the newspapers in contempt in that they
. invariably gave consicerable atiention to a street brawl and made it appear
“ .. as though considerable trouble existed throughout the area. He stated that

U fishte are comon but there was no bloodshed or gun ba,t'l_,'_'l_eq, to his knovledge R

- AP VW e W W aEL aria = - Y A VASiiT e

‘euf"' 'Tf‘;.and :r.f there were, he claims they would have come to his attention.

23 3 PACELLI ‘was asked if in-his opinion the release of the subjects in instant
-3 case would have in any way affected the election. He scoffed at the thought
’ that the parole of these men would in any way affect the election in his ward .,
or any of the Italian wards. He 1s satisfied in his own mind that the de-
crease in the Republican vole had nothing to do wiib the paroles of the
- subjects in this case and 1t was conversely true that the parole of these men
did in no way increase the Democrat vote. He qtated it is well nowm in the

City of Chlcago that the Italian wards are predominantly Democratic and, e
until the situation changes and they are able to offer the people in hlS ward B
T more” JObS the Democrats will continue to be in the majerity. .. . . - + - !

PACELLI endsavored to explain how the present election system of permanent
- registration has elimimated the so-called "flying squad" and that the voters
i} © are generally known by the officials at the polling place. Therefore, it
Jwe - eliminates the possibility of voting a lot of peopls from other praclncts
or wards.

, ]
) . PACELLY denied ever participating in this parole matter and claims he has ‘
20T never en” approached to use his influence to effect the parole of any of S
w2 L othe sub,]ects in instant case. He claims he is not acquainted with the h '
1.~ % ‘ 'parolees or their families, which may in part account for the fact that he was )
"% " not approached to assist any of these men. He claims that all he knows about

‘3. -7 - the parole matter is what he' has read in the newspaper. He states that as '
.‘"‘_;'«“'.‘-"'_," far'as he iz concerrmed, no one has even mentioned to him anything relative to .
.7 an alleged "payoff" and again stated that if he had any knowledge relative ;
“_ . to a payoff, it wss what he had read in the newspaper. He claims that he .
o 5=+ 15 not too well knovin because of his short time in politics and for that reason .
g'.:.,_f. . the ao—called hoodlum element. vill not discuss such matters m.t.h him,
':t’::'.;'v_..a'--”_h . : RS S . . :
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On October 14, 1947 SAS

NTHONY PIRRI» & Company ’
. - ) ’ . : . : .p ? é DQ

PASQUALE PERRY, Brother
Kankakea, Illinois,

He advised that he loaned his brother, AHIHONY, $2000 in Yarch of 1943. He
stated nis brotner informed him the purpose of the loan was to post on a bond.
PASQUALE PERRY denies that he nad knowledge that his brotiher had posted

%10, 000 bond on behall of PHILIP D'ANIN“A, and denies being acquainted with
the case except what he read in newspapers. PASJJALE PERAY stated that he
was not acquainted with PHILIP DrAUTIILA or other subjects in instant casc.
Denies having any knowledge of contributions toward cax settlement case of '
CAPAGHA, et al. He denies further thalt any pressure was exerted on ninm
wien he loaned his brother tihe 32000, ani the reason he advanced the loan was
because his Lroiher requested it.

PASQUALL PzrPY has one-half interest in (ity Beverage Company, wholesale
beer distributors of Pabst Blue Ribbon Beer, in Chicago Heights, Illinois and

Kankakee, Illinois. +© « -
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TAE CHICAGO OFFICE

* AL CilTUAGO, ILLINQIS, will sonsider the advisability of reinterviewing
... JOSEPH I, BULGER 134 North Clark Straet after the interview with ANTHONY ACCARDO,
- “concerning the use of hig’ nane by ACCARDO, and for any lnformation in connectlon '
- w1th instant paroles. : ‘ o

’ #7ill, after the completion of the interviews with the individuals
posting cash collateral for bonds for the Subjects, interview JOSEPH BULGER
concerning his connection with the bond matter.

© # Will intsrview ths following individuals who coniributed cash
collatera l. cmard the bgnds of the Subjects of this g ge in 1943 and 1944
_LOUIS B. COHEN Seneca Hotel, Chicago - d~lO OOO
Mrs, ELSIE PLEIG, 4300 Narine Drive,’ Chlcago - $10,000

# Will interview SAM RINELLA, 775 South Chappel Avenue, with ref-
erence to his posting $5,000 cash bond through GECRGE CHERONES, 105 North Clark
Street for RALPH PIEHCE. ’

-

4.

% Will inverview HARRY WISSULL and DAVE RUSSELL, who may be re-
siding at 641 West liadison Stre-t, Chicarn, concerning their contribution of
$5,000,00 toward the posting of a bond for BALPH PIERCE, Transactlon handled

}-\v— T'\.hTT‘I'ﬁ 17 BRTTTM
Oy DAVGL Ve PLAlile

R

Will recontacti Attorney EDJARD S. CODY, 130 Nerth Wells Street,
Room 1800, telsplions State 0968, to ascertain if possible the identity of the
client .on whose behalf CQDI contributed %l0,000 to apply on the SubJect 8 bale
bond, - .

Will consider the adv1sab111ty of re1nterv1ew1ng JOSEPH rUSCO

© 7 Gold Seal quuors, InL., 707 Viest Harrison Street, concerning’ his refusal to

GlBGESS the ngx settloment matter at the time of the original interview.

Will interview DOIONICK CARUSO, 772 West DeKoven, concerning
the identity of the individual who asked him to have his sisters, LUCY and
DE HIILA, put up $10,000 bond money under the name of LUCY CARUSO.
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Will interview CARJLINE S1°I.GOLA, 5529 West Van Buren,
Chicago, concerning her contributing 20,000 cash collateral towards the
bond of the Subjects of this case in 1943 or 1944 .

At Cak Park, Illinois:

At River Forest, Illinois: b o
% Till interview ANTHONY ACCAIDQ, 1334 North Ashland Avenue, in
repard to his using the nawe of JOSEFH I. BULGER while visiting DeLUCIA and Ty
' CALPAGIA while they were incarcerated in Leaverworthe . |
: # §ill also interview ACCAPDO for any knowledge he may have in -
*-.7'  connection with the securing of the paroles of these Subjects, '
. - . R - .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

',“ :"t:;:n icinaTeD At WASHINGTON FIELD FiLe no. 58=194
- REFONT MADE AT

DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPOHRT MADE BY VS srmb
Chioago, Illinois 10/16/47

i 10/13-16/47
- /o S |
TIME L =4

CHARACTER OF CASE

LOUIS CAMPAGNA, with aliasps, ET AL BRIBERY =~ PARQOLE MATTERS

SYNOPSIS OF FACTS: Witnesses interviewed who oontributed cash collateral on Subject's
bond maintein these contributions were made because of friendship
with Sub jects or at request of mutual friends. Nome of witnesses
d.ntervieﬁbd reoeived any interest or bonus on their ocash advances.
Zi1 deny..pontnbuting any edditional funds on behalf of Subjects
r eny purpose, HARRY A.ASH interviewed/Chicage Office 10/16/47
& his ré&dusst, ASH still ingists SIDNEVYEQRSHAK first mentioned
BY¥shop SZAEL's name as backing Subject GI(E. Insists he wrote let-
€t to Parole Board mainly because of fact Bishop's name was used
i comneqiion with GIOE's parole. ASH further stated KORSAAK re-
quested df him three originel copies of letter to Parole Board, pur-
pPpe of t@ree copies being uniinown to ASH, Insists he resigned posi

€1%n as Superintendent of Crime Prevention voluntaril_f. ASH again
denied meting with a o

NO STATISTICS

- ¥

" /)!,\EI&,HJ advise! !e lms no !n : !

ovledge of any irregulerities in con-
. neotion with securing of paroles and has no information concerning

money being reised to prooure paroles of Subjeots, Denises he ever
heard WILLIE'HEENEY or anyone else state that they *fixed" peroles.
RUDOLFH DETSORT, Judge, Superior Court of Cook County, stated he
did not remember signing the form "Statement of Parole Advisor" for
HARRY ‘ASH, GEORGE F. CALLAGHAN, atterney, refused to answer any
questions in omueotion with investigation a.rti Pblted untag;onist:.o
md uncooperative attitude, 0)0[

ht
- P = D amsanaan Q'/‘:-.w

REFERENCE: - Buresu letter to "“ﬁiii Field dated 9/22/47; ‘}yu‘%ﬁ”
1 i RBenhrt of+84A

dgrtgn’d_ at Chicage 10/15/47 "2
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DETAILS: / CHROAGY, ILLIIOIS b g, C .
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he'i‘ollowing investigation was éonducted bj Special Agents—
iR

On Qctober 1L, 1947, HARRY A. ASH telephonically contacted the Chicago
Office and stated that he was back in Chicago after spending approximately
one week in Los Angeles, California. ASH suggesied that he call at the .

' .  Chicago Office and a meeting was arranged on October 16, 1947.

During the interview with ASH at this time, ASH stated that he had re-
signed as superintendent of the Crime Prevention Department of the State

of Illinois, October 7, 1947, and displayed a copy of the telegram which

he had sent to Governor GREEN of Illinois. ASH stated that his resignation !
was not requested but that it was entirely voluntary.

ASH was asked about the alleged telephone call from a Mrs. DENNIS just prior
- to his leaving Chicago. ASH staled that this telephone call was generally as .
" reported in his interview with Special Agents R. J. KELLOGG and FRIDZRICK L. e
RODERILCK. of the Los Angeles Office. He added that on Saturday, Qctober &,
1947, he and his wife, with friends, were at the wLatin (uarter,® a night
club in Chicago, and, while at the ®Latin Quarter,® an unknown woman approached
him but did not identify herself. AUil stuted that he does not know the reason
for this telephone call except that it might be an effort io comnect him witn
some immoral situation so that he may be further embarrassed by the Chicago
"Prese. " - : ' ~, . .
" M H N . .
- .* < In cemnection with the letier written to the Parole Board by ASH, stating
- genegally that GIOE was capable of rehabilitation, ASH advised he had been
asked by SIDNEY KORSHAK to prepare three originals of this letter and to
give.these originals to KORSHAK. ASH denied ever writing to GIOE while
GIOE was incarcerated.

Lo ASH was asked if he had suggested the name of LOUIS PELTON as a substitute
- parole adviser for Subject GIOE and ASH emphatically denied he had suggested
Iiiﬁﬁm's nane %o anyone. He stated he did not imow how PRLTON came into the
- picture. ASH stated that Judge RUDOLFI! DESORT had signed the form uStatement
e of Parole Adviser” but that he had not taken the form personzlly to Judge
" DESQORT. ASH stated that this form had beent aken to the Judge by KORSHAK.

- -~ ASH stated that his brother DAVID ASH, 2916 Lunt Avenue, ovmer of the Gold —
ot Seal Novelty Company, ifadison f: Halsted Streets, Chicago, was formerly in e
the business of distributing punch boards and pinball machines. ASH stated
- :-v that DAVID distributed these items in Chicago prior to the time that Mayor
. FELLY clamped down on the use of punch boards and pinball machines. After

N this closing by Mayor KELLY of the use of these items, DAVID moved his

* - 3 T e 4 . [ e I R o |
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operations to Minnesota. Approxiuatel,; [ive years ago, according to ASH,
his brother DaVID got out of this business and is now assembling: novelties
in the form of hope chests filled with candy. 34 denies that his brother
is presently connccted with say gambling of any kind.

-+ ASH again denied the fact that a meeting was held at Berrien Springs, Michigan,'

during which meeting it was alleged that Governor GREILN instructed ASH to act -
as ‘GIOE's parole adviser. ASH stated that he had never heard of the town,
Berrien Springs, until the recent conpressional hearings and had never been
advised by Governor GREEY to act as GIUL's parole adviser.

According to ASH, Lishop SHTEL's name wos first mentioned to hiza by KorSHAK
and he stated that it was becauss of the fact that KORSHAK mentioned the .
Bishopts name that he wrote a letter to the Parole PBoard. He denied the
fact that DOHERTY, Tribune reporter, menitioncd the Bishop's name to him

- first and reiterated that KORSHAK was the individual bringing up this nams.
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Special Agent

Mmid ol ae

I ]

. *contacted ARTHUR G. SMITH, Special Deputy,
State of Illino:s, ment Insurance, Room 240, 141 Wbst Jackson Boulevard,

LYY | | N AT

-l emand E o dbia Td %o A el s

VLWL UO L .I.U’ ..I.‘,l..l’ lj.th ivgalu ML uuungrvduu .uuurumu.xuu U.l. buU J.bd.LU—Mlb'Ilbd.ﬂ
National Union. SMITH produced anmual report for the period ending December

31, 1946, which revealed this company does banking business with the Northern
Trust Company, Chicago, Illinois, and the Amalgamated Trust and Savings Bank,

"~ J. IXBURGIO BULGER

CIRC F. BLZANO
LEC BONAVENTURA
D. FRANK COCCIA

VINCENT E. FERRARA

al Emplove made a check of the records of*
in o-american National Union and locate repor ad

39, which set forth the officers as of that date as follows:

PHILIP L. D'ANDREA

CIRC F. BLAZARO
1EO BONAVENTURA
D. FRANK COCCIA
VINCENT FERRARA

¢/ * Chicago, Illinois, The officers as of this date were listed as follows:

President
1st Viee President
2nd Vice President
Secretary
Treasurer

President
1st Vice Pr951dent
<nd Vice President
Secretary
Treasurer

<. 1895 i‘or the purpose ol c¢rganizing Americans of Italian origin. It is stated

The union does both insurance and sociological work among the nationality,
and the rmancial statement for 1938 1ists total assets of $224,947.00, with

J-lle-Ll'ElB-‘-t of ipJ.bD, I‘CJ.UU. The organlzauonau. structure of the union prov:l.ues oo

for national operation, but as 8 practical matter its activities are restricted

within the confines of the Middle Vestern States. It was reported that the
organization membership numbers about 5,000 and consists of 75 active lodges
in Michigan, Illinois, Chio and Indiana,
President dnring the years 1937, 1938 and 1939. .

Subject PHILIP DYANDREA was Supreme

~ to be the only Italian organization operating under the Legal Reserve and they
have £1000,000,00 deposited with the Insurance Department of the State of Illinois.

b2,4674

" The racords of* reflect the company was chartered in Illinois in b ?/
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__.é Page(s) vlthheld entirely at this location in the file. One or more of the following statements, where A
indicated, explain this deletion.
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m ﬂiiiﬁiﬁ :\.nveﬁiﬁation was conducted by Special Agents -
— on Octob 1947, y’?c.f
' Attorney GEORGE F. CALLAGIAN, 1742 Bankers' Bullding, Chicago, Illinois,
- " wag interviewed in commection with his participation in the procurement
w2~ of the bail bonds for subjects in 1943, Previous investigation at the
- =" American Casualty Company revealed that TIM DUNNE, Manager of the Fidelity
- "\.- .and Surety Department of this Company, had been contacted by CALLAGHAN .

- at the time the bail bonds for subjects were to be made, and that later
CALLAGHAN contacted an insurance broker nemed ARTHUR J., WARD, who in turn
contacted DUNNE and made arrangements for the placing of the ball bonds
for the subjects. DUNNE has stated that he and CALIAGHAN were friends,

-5
R .

“ - At the time CALLAGHAN was interviewed, he stated that he would not answer
any diestions in regard to the bail bonds and he could not see what comnection
©. they had with the paroles of the subjects. He was informed that allegations
- %% of bribery had been made and that this made the investigation of the bail
bonds necessarye. He reiterated he would not answer any questions put to him

by the Agents.

It is noted that throughout the interview CALLAGHAN was antagonistic,
argumentative and un-cooperative.

13 3 ) ,
- ;
A . .
g A
-
2T
-,’ .
v l\
.
w ) L ‘
g NAs el L . L
R e m g ] o ‘
LA Y ‘. . AR o e A A e o ) .
T ] B i h : oA e w L "'{W"‘“:“"
- 10 -
¥ " . i S i ) g
o #’ T A ) -':."i‘- ~ 5 ');!n?-’ﬁ,:.

V.‘."#q_.__‘,! 1‘(!&.‘!“.’"'."3'.-’ e W e MEEIR Y T e ——y, L m——r e -~ T g, -
Py 3 . s A : - B L . .

s SR ¥ W RPN i 4 SRS




/
4

%f{

Chiotgo Fila 58-1 94

~- Lo - .t - ~ -
e ~%iznnb .« e - : ’
S ot . - -
.
!

DGMINIC CARUSO, 772 West DeKoven Street, Chicapgo, Illinois,

interyis t the Chisapgo Office by Special Agants—
on October 15, 1947, ‘/7C

CARUSO at the time of interview advised he requested his sisters,

LUCY and DEHLIA CARUSO, to put up $5,000 each to be used as part of the

I bail money for LOUIS CAMPAGNA and PAUL RICCA. He stated he did this at

‘ the direct reguest of these Subjects who had previously losned him money
and to whom he felt indebted, He stated that in 1935, when he needed money
in order to help his sisters start the business they presently operate,
these men had loensd him the neocessary ocapital, He therefore felt, when
requested, that it was only just that he repay them by loaning them money
when they needed its.

CARUSO stated he has never at any other time losned these two
individials any other money whatsoever to be used for any purpose. He
stated he is not acgquainted with the other paroless end has never loaned
the others any money whatsoever at any tinmse,

He msdvised he had no further knowledge of this matter and could
furnish no information indisatling that anyone had put up.money %o be used
as & bride to obtain the paroles of gubject parolees. )
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- e i jgation was conducted by Special Agents—
on October 15, 1947.
g7

Judge RUDOLPH De3ORT, Superior Court of Cook County, stated he did not

. remember signing the form, wStatement of Farole Advisor," that he signs
.- manmy papers a day and sees approximately fifty attorneys a daye. He stated
S he knew HARRY ASH but cannot recall him bringing in this form for him to
... ., sign. He added that he may very well have signed the form and not recall
- ] it. F :
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WiESTSIDE" JACK O'KEEFE, 3121 Vest lindi Street, Chicago,
Illinois, was interviewed by Special Agents %} P
q Ootober 15, 1947, At the time of this interview O'KEEFE ad-
vised vhat of the subjeoct parolees in Chicago, Illinois he is only ac-
> .quainted with LOUIS CAMPAGNA., He states he might recognize some of the
« Jw 7 other perolees if he saw them but is not acquainted with them, O'KEEFE
L advised he did not put up any money to be used as bond money for parolees
‘at the time of their apprehension in 1943, or was he contacted by anyone
for this purpose. He stated he did not put up any money te be used in
payment of the govermmentt's income tax oclaim against any of subject parclees,
nor was he oomtacted by anyone for this purpose. He stated he did not put
up any money which might be used as a bribe to procure the paroles of sub-
.© . Jeot parolees, nor was he oontacted by anyone for this purpose. He stated
- - he konows nothing concerning any money being advenced by amyone to be used
2. "" " gs a bribe to procure the parole of subject parolees, He hes heard no talk
me s other than newspaper accounts of the possibility of parolees having procured
their paroles through bribery. e o : ‘ -

m—a——

O'KEEFE advised he is acqueinted with WILLIE HEENEY, having known
him for about thirty or thirty-five years, He stated that during the past
.o summer HEENEY has been in ill health, and as & result rented a place for

;%% '~ the surmer at Lake Geneva, Wisoonsin, where O'KEEFE has a suumer home,

. .He stated that he has visited with HEEYEY at Lake Geneva for a few moments
-"..% . " on oecasion, and he had discusssed the psrole of subjeot parolees with HEENEY
‘4 -~ -~ simply es & matter of interest, He stated that as he recalled, the only

discussion they hed ooncerning this matter was shortly after it wes an-
nounced that Subjects were to be paroled and prior to the time that any
mention was made of there having been any irmgularities in the proouring
of these paroles, He steted he has never at any time heard WILLIE HEENEY,
or anyone else, state that they "fixed" the paroles of Subject parclees.

1

AITTT T - - 13
he could give

. O'RERYE advised me 1 ¢
anyone did or might have engaged in any improper aotivities in an effor
to proocure the parcle of subjett parclees. He expressed the opinion that
if money was used as & bribe, it would not have been handled by any outsider

but would be peid through and handled entirely by someone in the Wgyndieate¥, -

et

A 1o
no informat

23

o Lo a
-~ A .
h P N

g

P H

e 1

» . . . o
. o : :

.
s

: R L !
- kY, . o , et e L A £an




-,‘_m.-.ﬁ_.%oago File 58-194
armb

/IC/

BN

e
-

L

Byt 4,
S L

)
X

On QOctober 15, 1947, Special Agem!
attempted to interview Mrs. CAROLINE SPINGOLA at her home,
est Van Buren Street, Chicago, Illinocis, it having been reported that

she put up $20, 000 for use as bond monsey for subject parolees in 1943, It
was determined that Mrs. SPINGOLA i& BO years old, suffered a stroke of
paralysis last week snd has cateracts on both eyes. It wes alsc found that
Mrs, SPINGOLA speaks no English, Through her son-in=law, Dr, JOHN J. DRAMMIS,
who ‘resides with her st the above address, it was determined that Mrs,
SPINGOLA stated she cannot at this time remember anything concerning the
putting up of $20,000 to be used as bond money for subject parolees, and
that her son, SALVAT(RE SPINGOLA, who owns and operates “The Drun", a bar-
room at 114 North Dearborn, Chicego, would be the proper person to give
the requested information. . .

SALVAT(RE SPINGOLA was imterviewed by reporting Agents et which
time he stated that his femily snd the family of PAUL DeLUCIA had lived in
the same neighborhood for many meny years, that he and the DeLUCIA children
had been reared together and their families had always been friendly. He
stated that in 1943, when DeLUCIA was arrested, his brother-in-lsw, CHARLES
SPIZZIRRI, who died in June of this year, took up a collection to be used
as bond money for Subject DelUCIlA. He borrowed this money from various
persans in the neighborhood whose identities were unknown to SPINGOLA. Part
of the money was put up by CAROLINGE SPINGOLA end some by SALVATORE SPINGOLA,

. He stpted he himself would have turned this money over to be used as bond

money. by the insurance eampany handling the matter, but that on the day

it was to be put up, he belisves April 16, 1943, he was inducted into the

U. S. Army. He, therefore, requested that hie mother put up the money. She
éid thise, putting the entire seun up in her own neme in order to insure that
when the money was paid back it would be pald to her, and she could take from
it that part which she personelly had contributed, before the funds were
distributed, thus insuring the return of her money. He stated that his mother
did receive the money baock but that she received no profit from this trans-
aotion and that it was done striotly on a basis of friendship,

SPINGOLA advised he did not know where the money was put up but
believes it was with some insurance oompeny in the loop. He does not know .
ettorneys BERNSTEIN or BULGER, He stated that so far as he knows, neither S
he nor- any member of his femily contributed any money to pay for back inoome

_taxes of subject parolees, nor did they oontribute any money that might be

used as & bribe to pay for the paroles of subject paerolees. He was not
contacted by anyone for these purposes, and so far as he ia aware, none of
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the other members of hie femily were so contacted. He stated that he
Imows PAUL DeLUCIA from having lived in the same neighborhood with him
and that he knows CAMPAGNA by sight., He is not acquainted with other
parolees, and he further advised he has seen none of them sinoe thair R
_release on parole, o . - S P
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At Chioago,

Illinois

#¥ill consider the advisability of reinterviewing JOSEPH I.

. BULGER, 134 North Clark Street, after the interview with
ANTHOWY ACCARDO, conoerning the use of his name by ACCARDOQ,
and for any information in conneotion with instent parcies,

*1iill, after the completion of the interviews with the in-
dividusls posting cash collateral for bonds for the Subjeots,
interview JOSEPH BULGER ooncerning his oonmct:.on with the
bond matter, ,

#Will interview the following individuals who conmtributed
" cash oollateral toward the bonds of Subjects of this case
in 1943 and 1944:

LOUIS B, COHEN, Sensca Hotel, Chicago - $10,000
Mrse ELSIE PLEIG, 4300 ldarine Drive, Chicago - $10,000 ‘

*ill interview SAM RINELLA, 776 South Chappel Avenue, with

reference to his posting $6,000 oash bond through GEORGE
-- CHERQNES, 105 North Clark Street for RALPH PIERCE, -

_#Will interview HARRY RUSSELL and DAVE RUSSELL, who may be

- residing at 641 West Madison Street, Chicago, concerning
their contribution of $8,000 toward the posting of a bond
. for RALPH PIERCE, transaotion handled by DAVID V, PREILET,

*1ill recontact Attorney ED'»'&ARD 5. CODY, 130 North Wells Streot,

ﬂuuu -I-UVU, UULUP“UIIU Dl.ﬂbﬂ UU’UO' \vU asoor laﬂ..LH. L.I. pUHB.LU.LU DIW

identity of the olient on whose behalf CODY contributed $10,000
< %Yo apply on Subjeots' bail bond. -

»Will oonsider the advisability of reinterviewlng JOSEPH FUSCO_,
Gold Senl Liquors, Inc,, 707 ilest Harrison Street, conoerning
hias refusal to dlscuss the tax settlement matter at the time

".'.f' of th’ 0!'1@.“1 interview, w "\"-'o*"\- e L e e
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At River Forest, Illinois

*Will interview ANTHGCNY ACCAPDO, 1334 North Ashland Avenus,
in regard to his using the name of JOSEPH I. BULGER while

visiting DeLUCIA and CAMPAGNA while they. were lncarceratedix-~

in lLeavenworth,

e " *Will also interview ACCAKDO for any knowledge he may have
o in connection with the securing of the paroles of these
Subjects,
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